
              ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

                     ΝΟΜΟΣ  ΣΕΡΡΩΝ 

                    ΔΗΜΟΣ   ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                    ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΗ  ΠΕΡΙΟΔΟΣ 

 

                                                                                                 1999 – 2002 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    6η /  1 - 3 - 2001 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  ΔΗΜΟΥ  ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    6η 
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ :  ΜΗΤΛΙΑΓΚΑΣ  ΖΗΣΗΣ 

 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Παπαδόπουλος Χρήστος – Αντιπρόεδρος, Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, 

Αργυριάδης Νικόλαος,  Βαβαλέκας Ιωάννης, Βέρρος Κων/νος, Βλάχος Ηλίας,  Βλάχος 

Ιωάννης, Γκότσης Ηλίας, Εμμανουηλίδου Καίτη, Ζαπάρα Μαίρη, Καβακλιώτης Αντώνιος, 

Καϊδατζής  Νικόλαος, Κουρουζίδης Μηνάς, Κωνσταντινίδου Ελένη, Μπάρκας Αθανάσιος, 

Μισυρλής Σπυρίδων, Μπόγιογλου  Βάσω, Νέδος Νικόλαος,  Νυκτοπάτης  Αντώνιος, 

Σαουλίδης Στυλιανός, Σίγκας Γεώργιος, Στρατουδάκης Στυλιανός, Σωτηριάδης Δημήτριος, 

Τερζόπουλος Γεώργιος,  Τότσιος Ηλίας. 

   

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1) Συμεωνίδης Βασίλειος.  

    

 

Θ Ε Μ Α Τ Α   Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ   Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ 

 

 

ΘΕΜΑ  1°:  Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος.  

 

ΘΕΜΑ 2°:  Τροποποίηση Δ/κού Συμβουλίου του Κρατικού Βρεφονηπιακού Σταθμού 

Δήμου Σερρών. 
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ΘΕΜΑ  3°: Ανασύνθεση επιτροπών του Δημοτικού Συμβουλίου: 

 α) Επιτροπής Παραλαβής μικρών έργων ή εργαλείων συντήρησης που η 

δαπάνη του καθενός από αυτά δεν υπερβαίνει τα 2.000.000 δρχ. 

β) Επιτροπής του άρθρου 16 του Π.Δ. 171/1987. 

γ) Επιτροπής των άρθρων 248 παρ. 6 του Π.Δ. 410/95 και άρθρου 7 του 

Π.Δ. 270/1981. 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Ανασυγκρότηση της Επιτροπής εξέτασης των ενστάσεων κατά των 

εκθέσεων αυτοψίας αυθαιρέτων κατασκευών και υπολογισμού 

προστίμων. 

 

ΘΕΜΑ  5°:  Έγκριση οφειλής καταβολής υπερωριακής απασχόλησης σύμφωνα με την 

394/1996 απόφαση του Ειρηνοδικείου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ  6°: Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή σε Δημοτικούς Υπαλλήλους των 

τελευταίων δόσεων του επιδόματος των 18.000 δρχ. 

 

ΘΕΜΑ  7ο:  Αποδοχή χρηματοδοτήσεων και απόδοση αυτών σε σχολικές επιτροπές 

προς εξόφληση υποχρεώσεων τους από εκτελέσεις έργων. 

 

ΘΕΜΑ  8°: Επανασυγκρότηση Δ/κών Συμβουλίων Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών. 

 

ΘΕΜΑ  9° :    Έγκριση απολογισμών σχολικών επιτροπών έτους 2000. 

 

ΘΕΜΑ 10°: Οικονομική ενίσχυση του Συλλόγου Ελληνογαλλικής Φιλίας Σέρρες- 

ΦΟΣ. 

 

ΘΕΜΑ 11°:  Μετονομασία πάρκου «Χιλιόδεντρα» σε πάρκο FOSSES.  

 

ΘΕΜΑ 12°:  Συμμετοχή του Δήμου: 

α) στο 8° Πανευρωπαϊκό Χρηματοοικονομικό Συνέδριο Περιφερειών και 

Δήμων. 

β) στις εκδηλώσεις της αδελφοποιημένης πόλης ΒΕΛΙΚΟ ΤΥΡΝΟΒΟ. 

 

ΘΕΜΑ 13°:  Μετάβαση αντιπροσωπείας του Δήμου στην πόλη MADAVA της 

Ιορδανίας. 

 

ΘΕΜΑ 14°: Συνδιοργάνωση αθλητικής - πολιτιστικής εκδήλωσης με τον Σύλλογο 

«ΠΡΩΤΕΑΣ» Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 15°: Επανεξέταση της πολεοδόμησης της περιοχής ΚΤΕΛ της πόλης Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ 16ο:  Εξέταση ενστάσεων και προτάσεις τροποποίησης πράξης εφαρμογής 

στις γειτονιές Α. Καμενίκια-Ιμαρέτ. 
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ΘΕΜΑ 17°:  Απόψεις της επιτροπής επί των ενστάσεων της μελέτης : «Αποτύπωση- 

Κτηματογράφηση Χιονοχωρίου». 

 

ΘΕΜΑ 18°: Εξέταση ενστάσεων για την τροποποίηση του σχεδίου πόλεως μεταξύ 

των Ο.Π. 266-269. 

 

ΘΕΜΑ 19°:  Διατύπωση γνώμης για εγκατάσταση ποιμνιοστασίου σε έκταση 4.138,47 

τ.μ. στην ευρύτερη Δημόσια Δασική Έκταση περιοχής Οινούσας. 

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση κυκλοφοριακών συνθηκών επί των οδών 8ης Μαΐου, 

Αρκαδιουπόλεως, Κομνηνών. 

 

ΘΕΜΑ 21°:  Έγκριση μελετών, Α.Π., κ.λ.π. Δημοτικών Έργων. 

 

ΘΕΜΑ 22°:  Έγκριση   προμήθειας      τροχήλατων   κάδων   απορριμμάτων, 

προϋπολογισμού 25.000.000 δρχ. 

 

ΘΕΜΑ 23ο:  Έγκριση προμηθειών - δαπανών για κάλυψη αναγκών του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 24°: Έγκριση προϋπολογισμού έτους 2001 της Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

 

ΘΕΜΑ 25°: Ενημέρωση - Έγκριση αποφάσεων των Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

 

ΘΕΜΑ 26ο:  Διαγραφή ποσού από τους οριστικούς βεβαιωτικούς καταλόγους έτους 

2000. 

 

ΘΕΜΑ 27°: Αποδοχή ποσού 6.000.000 δρχ. από το ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. και απόδοση του 

στο Κ.Α.Π.Η. του Δήμου Σερρών και στην Δημοτική Επιχείρηση «Κέντρο 

Επαγγελματικής Κατάρτισης» για την λειτουργία του προγράμματος 

«Βοήθεια στο σπίτι». 

 

 

6η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2001 

 

 

κ. Πρόεδρος: Συνάδελφοι, επειδή έχουμε πολλά θέματα πολεοδομικού 

χαρακτήρα με ενδιαφερόμενους συμπολίτες μας που θα μας πάρει χρόνο να τα 

κουβεντιάσουμε, θα παρακαλέσω ειδικά για απόψε να μπούμε κατευθείαν στην ημερήσια 

διάταξη, εκτός αν κρίνετε ότι είναι κάτι το ιδιαίτερα σοβαρό και κατεπείγον, οπότε πράγματι 

να μπούμε και σε τέτοια ερωτήματα. 

κ. Αγγελίδης: Η ερώτηση έχει σχέση με την υπόγεια διάβαση προς το Αθλητικό 

Κέντρο Ομονοίας. Οι εργασίες της υπόγειας αυτής διάβασης, έχουν ξεκινήσει από το 1997 

και δεν έχουν ολοκληρωθεί ακόμη, με αποτέλεσμα, να δημιουργούνται κίνδυνοι και 

προβλήματα σε πεζούς και τροχοφόρα που κατευθύνονται προς το Αθλητικό Κέντρο της 

Ομόνοιας και προς τον κόμπο της πόλης των Σερρών και μάλιστα πολλά προβλήματα 

δημιουργούνται στους αγρότες που περνούν με τα αγροτικά τους μηχανήματα, τώρα στην 

θερινή περίοδο, θα ήθελα να ρωτήσω, επειδή δεν χωράει άλλη αναβολή πλέον σ' αυτό το 

θέμα, πότε  πρόκειται να ολοκληρωθεί  αυτή η υπόγεια διάβαση  και να γίνει  ο δρόμος  κάτω  
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από την  σιδηροδρομική  γραμμή  για να περνάνε τα αυτοκίνητα με ασφάλεια και τα αγροτικά 

μηχανήματα. 

κ. Πρόεδρος:  Ο κ. Δήμαρχος θα απαντήσει στην επόμενη συνεδρίαση. 

 

 

ΘΕΜΑ  1°: Έγκριση έκδοσης αδειών λειτουργίας καταστημάτων Υγειονομικού 

Ενδιαφέροντος. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  2°:  Τροποποίηση Δ/κού Συμβουλίου του Κρατικού Βρεφονηπιακού Σταθμού 

Δήμου Σερρών. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για τον Βρεφονηπιακό Σταθμό στην οδό Βενιζέλου. 

Με την παραίτηση του Προέδρου και συναδέλφου μας, του κ. Γεωργίου που αναπληρώνεται 

από εμένα, προτείνεται για την ανασύνθεση την θέση του Προέδρου, να την καταλάβει ο 

συνάδελφος κ. Νίκος Καϊδατζής. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  3ο:  Ανασύνθεση επιτροπών του Δημοτικού Συμβουλίου: 

α) Επιτροπής Παραλαβής μικρών έργων ή εργαλείων συντήρησης που η 

δαπάνη του καθενός από αυτά δεν υπερβαίνει τα 2.000.000 δρχ. 

β) Επιτροπής του άρθρου 16 του Π.Δ. 171/1987. 

γ) Επιτροπής των άρθρων 248 παρ. 6 του Π.Δ. 410/95 και άρθρου 7 του 

Π.Δ. 270/1981. 

 

 

κ. Πρόεδρος:Ο συνάδελφος κ. Αγγελίδης, υπέβαλε την παραίτηση του από κάποιες 

επιτροπές που συμμετείχε, είναι η Επιτροπή Παραλαβής Μικρών Έργων και Προμηθειών, 

μέχρι του ποσού των 2.000.000 δρχ., και προτείνεται να αντικατασταθεί από τον συνάδελφο 

τον κ. Παπαδόπουλο Χρήστο, είναι η Επιτροπή του άρθρου 18 για προμήθειες και έργα άνω 

των 2.000.000 δρχ., όπου είχε θέση αναπληρωτή και προτείνεται τακτικός να γίνει ο κ. 

Βέρρος και αναπληρωτής ο κ. Παπαδόπουλος Χρήστος. 

Στην Εκτιμητική Επιτροπή   του Κτηματολογίου, να αντικατασταθεί από τον κ. Τερζόπουλο 

Γεώργιο. 

 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 4°: Ανασυγκρότηση της Επιτροπής εξέτασης των ενστάσεων κατά των 

εκθέσεων αυτοψίας αυθαιρέτων κατασκευών και υπολογισμού 

προστίμων. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Αναπληρωματικό μέλος αυτής της επιτροπής ήτανε ο συνάδελφος κ. 

Γεωργίου που παραιτήθηκε και προτείνεται να αντικατασταθεί από τον κ. Συμεωνίδη 

Δημήτριο, που θα είναι αναπληρωτής του Προέδρου του κ. Βέρρου. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  5°:  Έγκριση οφειλής καταβολής υπερωριακής απασχόλησης σύμφωνα με την 

394/1996 απόφαση του Ειρηνοδικείου Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ  6°: Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή σε Δημοτικούς Υπαλλήλους των 

τελευταίων δόσεων του επιδόματος των 18.000 δρχ. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Στο 5° και 6° θέμα, είναι πιστώσεις που αφορούν τους 

υπαλλήλους του Δήμου. 

 

 

- Εγκρίνονται. 

 

 

ΘΕΜΑ 7°: Αποδοχή χρηματοδοτήσεων και απόδοση αυτών σε σχολικές επιτροπές 

προς εξόφληση υποχρεώσεων τους από εκτελέσεις έργων. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ  8ο:  Επανασυγκρότηση Δ/κών Συμβουλίων Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 9°:      Έγκριση απολογισμών σχολικών επιτροπών έτους 2000. 

 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 10°: Οικονομική ενίσχυση του Συλλόγου Ελληνογαλλικής Φιλίας Σέρρες- 

ΦΟΣ. 

 

 

ΘΕΜΑ 11°:  Μετονομασία πάρκου «Χιλιόδεντρα» σε πάρκο FOSSES.  

 

 

κ. Πρόεδρος: Το 10° και 11° θέμα, έχουν σχέση με την αδελφοποιημένη 

πόλη ΦΟΣ. Στο 10° προτείνεται η οικονομική ενίσχυση έμμεση ή άμεση του Συλλόγου 

Ελληνογαλλικής Φιλίας Σέρρες-ΦΟΣ, ή η ανάληψη κάποιων δαπανών φιλοξενίας. Ένα από 

τα δύο να κάνουμε. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Να πω κάτι εδώ πέρα, ότι αυτή η αδελφοποίηση μένει ζωντανή, 

λόγω κυρίως των παιδιών, αλλά και των σχέσεων που δημιουργούν κάποιοι Σερραίοι, θα τους 

ενισχύσουμε, για να μην μαραζώσει αυτή η αδελφοποίηση. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 11° : Μετονομασία πάρκου «Χιλιόδεντρα» σε πάρκο Ρ088Ε8. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Προτείνεται η μετονομασία του Πάρκου, ή μέρους του πάρκου 

των «Χιλιοδέντρων» σε πάρκο FOSSES, γιατί όπως μπορεί να μας αναφέρει ο Δήμαρχος κ. 

Βλάχος Ιωάννης που παρέστη πριν από λίγα χρόνια στην γαλλική πόλη, στα πλαίσια της 

αμοιβαιότητας οφείλουμε να κάνουμε και να ονομάσουμε ένα ανάλογο πάρκο στις Σέρρες. 

Με παλαιότερη απόφαση του Δ.Σ. δόθηκε αυτό το όνομα στον χώρο του πρώην στρατιωτικού 

φούρνου, όπου δεν έγινε βέβαια πάρκο και δεν έγινε γιατί δεν είναι καν ιδιοκτησία του 

Δήμου Σερρών. Το πάρκο το συγκεκριμένο που προτείνεται, είναι ήδη σχεδόν διαμορφωμένο 

και με κάποιες παρεμβάσεις μπορούμε τον Απρίλιο που θα έρθει η γαλλική αποστολή, σε μια 

τελετή ανάλογη μ' αυτή που έγινε στην δική τους πόλη πριν λίγα χρόνια, να κάνουμε κι εμείς. 

Πρόκειται για μετονομασία, άρα για μια κατ' αρχάς απόφαση του Δ.Σ., η οποία θα πάει στην 

ανάλογη επιτροπή που ορίζεται από την περιφέρεια και εφόσον εγκριθεί θα μας επιστραφεί 

για να πάρουμε την οριστική απόφαση μετονομασίας. 

κ. Αναστασιάδης:  Εγώ δεν συμφωνώ.  Τα «Χίλια Δένδρα», είναι η μόνη Ελληνική 

ονομασία που έχει αυτή η πόλη. Και σήμερα εμείς ερχόμαστε και καταργούμε αυτή την 

ονομασία; Να βρείτε άλλο πάρκο. 

κ. Πρόεδρος:   Να καταγραφεί η άρνηση του συναδέλφου. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μια κύρια αρετή του Έλληνα είναι η φιλοξενία. Αυτοί στην 

FOSSES έδωσαν το όνομα ΣΕΡΡΕΣ στην κυριότερη και μεγαλύτερη πλατεία που έχουν, 

αναγνωρίζοντας την αξία της φιλίας μαζί μας. 

 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 12°:  Συμμετοχή του Δήμου: 

  α) στο 8° Πανευρωπαϊκό Χρηματοοικονομικό Συνέδριο Περιφερειών και  

      Δήμων. 

  β) στις εκδηλώσεις της αδελφοποιημένης πόλης ΒΕΛΙΚΌ ΤΥΡΝΟΒΟ. 

 

 

κ. Πρόεδρος:Στις 27 και 28 Μαρτίου, συμμετοχή της Ελληνικής διαδημοτικής 

εταιρίας Χρηματοοικονομικών Υπηρεσιών Α.Ε. που συμμετέχει και ο Δήμος, γίνεται το 8° 

Πανευρωπαϊκό Χρηματοοικονομικό Συνέδριο Περιφερειών και Δήμων στην Ρώμη της 

Ιταλίας. Ο κ. Δήμαρχος. 

Και στο τέλος Μαρτίου, η γνωστή εποχή που γίνονταν εκδηλώσεις στο Βελίκο 

Τύρνοβο, αδελφοποιημένη πόλη  με τις Σέρρες. 

 

 

 - Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 13°:  Μετάβαση αντιπροσωπείας του Δήμου στην πόλη MADAVA της 

Ιορδανίας. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για την πρόσκληση μετάβασης αντιπροσωπείας και του 

Δήμου, όχι μόνο του Δήμου Σερρών, στην πόλη MADAVA της Ιορδανίας. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για το πρώτο, ενώ μας είχανε πει ότι δεν θα πληρώσουμε τίποτα, 

τελικά μας τα χρεώνουν όλα εμάς και βγαίνουν πολλά τα έξοδα, εγώ δεν θέλω να πάω. Αν 

θέλει όμως ένας Δημοτικός Σύμβουλος να πάει, μπορεί. 

Στο Βελίκο Τύρνοβο πρέπει να πάμε εγώ με δύο (2) Δ.Σ. Για το 3ο θέμα ήταν, όταν έγινε εδώ 

το Συνέδριο των Απόδημων Σερραίων με την ευθύνη της Νομ. Αυτ/σης, υπήρχαν κάποιες 

Σερραίες που είχαν παντρευτεί στην Ιορδανία και εξέφρασαν την επιθυμία να υπάρξει μια 

επικοινωνία. Και είπαμε με τον κ. Νομάρχη, αν θέλουν να μας στείλουνε μια επιστολή - 

πρόσκληση για να έρθουμε. Να κάνουμε μια συνεννόηση με τον κ. Νομάρχη, αυτοί μπορούνε 

να φιλοξενήσουν περίπου 20 άτομα στην πόλη MADOVA της Ιορδανίας, υπόψη ότι η 

φιλοξενία θα γίνει σε θρησκευτικό Ίδρυμα και όχι σε ξενοδοχείο, και όποιοι από εσάς θέλετε, 

πείτε μου. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 14ο: Συνδιοργάνωση αθλητικής - πολιτιστικής εκδήλωσης με τον Σύλλογο 

«ΠΡΩΤΕΑΣ» Σερρών. 

 

 

κ. Πρόεδρος:  Συμμετοχή με 200.000 δρχ., για μια Εθνική συνάντηση. 

 

 

- Εγκρίνεται. 
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κ. Πρόεδρος: Παραλείπω αυτή την στιγμή το 15° θέμα, το 16°, το 17°, το 18° και το 

19° και πάω στο 20° θέμα. Αμέσως μόλις τελειώσουμε θα επιστρέψουμε σ' αυτά τα 

θέματα. 

 

 

ΘΕΜΑ 20ο:  Έγκριση κυκλοφοριακών συνθηκών επί των οδών Β^ Μαΐου, 

Αρκαδιουπόλεως, Κομνηνών. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Πρόκειται για ρυθμίσεις που αφορούν την δημιουργία χώρων 

στάθμευσης ΤΑΞΙ, στον χώρο της Λαΐκής Αγοράς. 

 

 

- Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 21°:  Έγκριση μελετών, Α.Π., κ.λ.π. Δημοτικών Έργων. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Να κάνω ανάγνωση των έργων, κ.λ.π. 

Συνέχιση του έργου: «Κατασκευή δύο πάρκων Ομονοίας στην οδό Δογάνης», με 

απόφαση του Δ.Σ. την 1100/2000 που είχε εγκριθεί, αλλά δεν έχουνε τελειώσει οι εργασίες. 

Επίσης συνέχιση ουσιαστικά για την προμήθεια δορυφορικού συστήματος εντοπισμού 

θέσης G.Ρ.S., το γνωστό τοπογραφικό με δορυφορική λήψη, όπου δεν προχωρήσαμε από 

έλλειψη  σχετικού κωδικού από τις ανάλογες πιστώσεις και προχωράμε τώρα για την 

δημοπράτηση με απόφαση επίσης του προηγουμένου έτους. 

Συνέχιση για το 2001 του έργου: «Αποπεράτωση Βαλκανικού Λαογραφικού 

Μουσείου», έγκριση του 1ου Α.Π.  και συνέχιση των εργασιών του χρόνου που τρέχει στο 

έργο: «Αμμοχαλικώσεις στο δρόμο του χώρου υγειονομικής ταφής», έγκριση της μελέτης του 

έργου: «Κλαδεύσεις δενδροστοιχιών». 

κ. Μπάρκας: Νομίζω ότι έχουν καθυστερήσει αυτό το αντικείμενο από την ανάλογη 

Υπηρεσία, έπρεπε ήδη να είχανε γίνει όλα αυτά, υπάρχει και προσωπικό τώρα με το νέο έτος, 

που εργάζονται εδώ και δύο μήνες, ανεξάρτητα με το αν θα είναι αυτοί οι οποίοι θα 

προτιμηθούν για το μόνιμο προσωπικό, υπάρχει και Διευθυντής, σ' εκείνη την Υπηρεσία και 

δεν προχωρήσανε ούτε το πράσινο, ούτε οι δενδροφυτεύσεις και βλέπω τώρα ότι το δίνουνε 

αυτό σε εργολάβο, με μελέτη. Έτσι είναι; 

κ. Καβακλιώτης: Με πέντε (5) άτομα προσωπικό; 

κ. Μπάρκας: Κάνετε λάθος, πιστεύω ότι αυτό το θέμα θα έπρεπε να έρθει πιο 

ολοκληρωμένο. 

κ. Καβακλιώτης: Το προσωπικό πήγε στην Καθαριότητα, δεν πήγε στο πράσινο. 

κ. Μπάρκας: Αν πήγε στην καθαριότητα είναι πολύ θετικό, αλλά να μην ανοίξουμε 

τώρα τέτοια συζήτηση. Αυτοί που δούλευαν στην Καθαριότητα έχουνε πάει σε άλλες 

εργασίες ο καθένας, έγινε βοηθός του βοηθού τηλεφωνητής, βοηθός αποθήκης, άλλος βάζει 

πετρέλαιο, τα γνωρίζετε αυτά. Και αυτοί που ήρθανε, γίνεται μια προσπάθεια αλλά θα τα 

δούμε αυτά σε κάποια άλλη στιγμή. Αυτά μην τα λέτε σ' εμάς, να τα λέτε στα κανάλια. 
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κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η κατάσταση η οποία υπήρχε στο Αμαξοστάσιο πριν προσληφθεί 

το μόνιμο προσωπικό, είναι η γνωστή κατάσταση, με την απασχόληση κατά 99% των 

υπαλλήλων, όπως ήταν επί της δική σας Δημαρχιακής θητείας. Σχεδόν καμιά αλλαγή δεν 

έγινε, πλην του ότι άλλαξε το οργανόγραμμα και μπήκε Διευθυντής που δεν υπήρχε. 

Το καινούργιο προσωπικό είναι στα ανταποδοτικά είναι καθαρά προσωπικό για την 

Καθαριότητα, δεν είναι για το Πράσινο και βάλαμε εδώ με αυστηρή απαίτηση δική μου και 

μου τη ζήτησε ο ίδιος ο Αντιδήμαρχος, ότι δεν χωράει καμιά παρέκκλιση για να δουλέψουν 

αλλού, εκτός από την Καθαριότητα, επειδή προσλήφθηκαν γυναίκες. Και μάλιστα δυο-τρεις 

παραιτήθηκαν κιόλας, γιατί νόμιζαν ότι ήταν δυνατόν να τις βάλουμε σε άλλες Υπηρεσίες. 

Έδωσα εντολή στον Αντιδήμαρχο και στις Υπηρεσίες, ότι θα πρέπει να ξέρουν όλοι, πως 

προσελήφθησαν στην Καθαριότητα και θα υπηρετήσουν την Καθαριότητα. Τώρα αν η 

Υπηρεσία έχει κάποια ανάγκη και έναν υπάλληλο τον βάλει κάπου αλλού για 1 - 2 ημέρες 

είναι άλλο, αλλά προσωπικό για το Πράσινο δεν υπάρχει. 

κ. Καβακλιώτης: Περιμένουμε, την έγκριση από το Υπουργείο Εσωτερικών για 25 

(εικοσιπέντε) άτομα. 

κ. Βλάχος Ι.: Για πρώτη φορά στην ιστορία, οι κλαδεύσεις των δεντροστοιχιών 

γίνονται με αυτό τον τρόπο. Αναγνωρίζουμε ότι ο κ. Γαλάνης που έφυγε, ήταν αυτός που 

ήξερε και την τέχνη του κλαδέματος, αλλά το προσωπικό που υπήρχε γνωρίζει πως 

κλαδεύουνε τα δένδρα. 

κ. Γκότσης: Υπάρχει διάθεση από αυτούς τους νεοπροσληφθέντες να έχουν σαν 

αυτοσκοπό να αλλάξουνε αντικείμενο. 

κ. Πρόεδρος: Συνάδελφε, παρακαλώ δεν είναι θέμα το οποίο πρέπει να 

απασχολήσει τώρα, σ' αυτό το θέμα, το Δ.Σ. 

 κ. Γκότσης:  Να το επισημάνουμε τώρα, για να μην τρέφονται ψεύτικες ελπίδες. 

Καλά έκανες που το επισήμανες και αναγνωρίζουμε ότι αυτό θα το χτυπήσουμε στην ρίζα 

του, στην βάση του, εάν ένας που έχει προσληφθεί στην Καθαριότητα, πάει σ' ένα γραφείο. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ενημερωτικά να πω, ότι δεν οριστικοποιήθηκε η πρόσληψη. Μας 

δίνει όμως την δυνατότητα ο Νόμος, με σύμβαση ορισμένου χρόνου, να προσλάβουμε αυτούς 

που θεωρούνται επιτυχόντες στον πίνακα, μέχρι να γίνει η οριστική έγκριση από το ΑΣΕΠ. 

Σας λέμε δε ότι τονίσαμε σε όλα τα πλάτη και τα μήκη ότι αφού κάνανε αίτηση για την 

Υπηρεσία Καθαριότητας, θα δουλέψουνε για την Υπηρεσία Καθαριότητας, Απόδειξη αυτού, 

είναι ότι τα 2- 3 άτομα, παραιτήθηκαν ή δεν προσήλθανε καθόλου. Ενώ τους καλέσαμε, γιατί 

πιθανόν ενόμιζαν είτε γιατί ήτανε γυναίκες και μορφωμένες είτε επειδή έχουν κάποια άλλα 

προβλήματα, ότι θα τους παίρναμε στην Καθαριότητα και θα τους βάζαμε κάπου αλλού. Να 

ξέρετε ότι αν μια παράβαση κάνουμε, τότε θα τινάξουμε όλο το σύστημα στον αέρα. 

κ. Πρόεδρος: Συνεχίζω, με την «Κατασκευή του ξενώνα και Αθλητικού Κέντρου 

στην Χρυσοπηγή», με συνεχιζόμενες εργασίες για το 2001 και αναμόρφωση του 

προϋπολογισμού από την ΣΑΤΑ του 1999 και του ΕΑΠΤΑ 2 για να πληρωθεί ο εργολάβος 

για εργασίες που έγιναν με την λήξη του οικονομικού έτους που πέρασε. «Κατασκευή Η/Μ 

εγκαταστάσεων στο Αυτοκινητοδρόμιο (Β' Φάση)», «Διάνοιξη δρόμου προς χωματερή» που 

είναι εργολαβία περασμένη για έγκριση του 1ου Α.Π. και συνέχιση εργασιών για το έτος 

2001, έγκριση μελέτης για το έργο: «Ανόρυξη γεώτρησης  για τον οικισμό  Χιονοχωρίου», 

προϋπολογισμού 5.300.000 δρχ., έγκριση της μελέτης : «Υδρογεωλογική-Γεωφυσική μελέτη 

Μενοικίου Όρους» και το πινάκιο αμοιβής της μελετήτριας της κας Όλγας Παπουτσίδου με 

το ποσό του 1.740.000 δρχ., «Αποδοχή χρηματοδότησης για την σύνταξη της μελέτης των 

γεφυρών της κοιλάδας Αγίων Αναργύρων», με το ποσό των 20.000.000 δρχ. από το 35% του 
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ΕΠΤΑ, «Αποδοχή χρηματοδότησης για την σύνταξη μελέτης πράξης εφαρμογής σχεδίου 

πόλης των Σερρών», με το ποσό των 53.100.000 δρχ., επίσης από το 35% του ΕΠΤΑ η 

μελέτη «Προμήθεια υλικών για την ανακαίνιση γραφείων του Πνευματικού Κέντρου της Α. 

Παπαπαύλου» προϋπολογισμού 1.700.000 δρχ., «Εσωτερικοί χρωματισμοί στο 1° ΤΕΕ 

Σερρών», προϋπολογισμού 3.000.000 δρχ., «Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και 

οριστικής παραλαβής του έργου: «Αποπεράτωση 11ου και 24ου Νηπιαγωγείου», 

προϋπολογισμού 5.600.000 δρχ., Πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

ιδίου έργου, για τους χρωματισμούς. Πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής του 

έργου: «Διαμόρφωση 11ου και 24ου Νηπιαγωγείου», προϋπολογισμού 6.500.000 δρχ., 

Πρωτόκολλο προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: «Αποπεράτωση  

κλιμακοστασίου και χώρων υγιεινής στο 11° και 24ου Νηπιαγωγείο», προϋπολογισμού  

6.500.000 δρχ., επίσης το ίδιο Πρωτόκολλο για την κατασκευή ελοστασίων στο 11° και 24° 

Νηπιαγωγείο», με προϋπολογισμό 4.130.000 δρχ., Πρωτόκολλο το ίδιο για την επίστρωση 

δώματος με πλακίδια στο ίδιο σχολικό συγκρότημα με προϋπολογισμό 4.130.000 δρχ., ακόμα 

ένα πρωτόκολλο για το ίδιο συγκρότημα για «Κατασκευή ψευδοροφής στο 11° και 24° 

Νηπιαγωγείο», προϋπολογισμού 4.130.000 δρχ.   

Πρόκειται για εργολαβίες οι οποίες ξεκίνησαν το 1997. Έχουμε και δύο εισηγήσεις του 

Τμήματος Η/Μ Εφαρμογών στο ένα για «Μετατόπιση δικτύου  στην περιοχή του 5ου 

Γυμνασίου», δαπάνη στην ΔΕΗ ποσού 247.381 δρχ., και κάποια αιτήματα για επέκταση του 

Δημοτικού Φωτισμού σε περιοχές εκτός σχεδίου πόλης, στην περιοχή Επταμύλων στην θέση 

Πευκάκια, στην Επαρχιακή Οδό Σερρών-Ελαιώνα, γύρω από το μνημείο στην περιοχή του 

Ιππικού Ομίλου στον δρόμο για Λευκώνα, στην περιοχή της οδού Ναούσης στην θέση 

Μελενικιώτικα και περί το 5° χιλιόμετρο του δρόμου Σερρών-Χρυσοπηγής. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:   Είναι μια πραγματικότητα πλέον η επέκταση της πόλης και η 

ανάγκη της δεύτερης κατοικίας. Το να αναπτυχθούν τώρα αυτές οι περιοχές, εγώ νομίζω ότι 

θα προσφέρουμε και με το νερό και με το φως. Είναι αναπτυξιακό κίνητρο. 

κ. Μπάρκας: Με τα νερά του Ελαιώνα τι γίνεται; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για να σκεφτούμε για τα νερά του Ελαιώνα, πρέπει να γίνουν δύο 

πράγματα. Πρώτα-πρώτα να τα μετρήσουμε, δεύτερον είναι ρητή η δέσμευση όλων μας ότι 

τα νερά του Ελαιώνα θα είναι για τον Ελαιώνα. 

Εάν μπαίνει θέμα ανάπτυξης και αξιοποίησης ύστερα από μελετημένη κατάσταση και 

δουλειά, αυτό θα το δούμε με το Τοπικό Συμβούλιο. Αλλά πρόχειρα να πούμε ότι 

κατεβάζουμε νερά από τον Ελαιώνα, δεν γίνεται. Εξάλλου με την ολοκλήρωση των 

δεξαμενών, που γίνονται και με το απόθεμα νερού που θα έχουμε, θα μπορούμε παντού να 

στείλουμε καλό, πολύ και επαρκές νερό. 

κ. Σαουλίδης: Ο κάθε δημότης που έχει μόνιμη κατοικία έχουμε υποχρέωση σαν 

Υπηρεσία να του εξασφαλίσουμε τουλάχιστον το νερό. 

κ. Βλάχος Ι.: Για την ηλεκτροδότηση πολύ καλά κάνατε και μέσα στο φάκελο, έχετε 

την απόφαση του 1991 και ερωτώ, την λαμβάνουμε υπόψη μας; 

κ. Πρόεδρος: Βεβαίως την λαμβάνουμε, και γι' αυτό τον λόγο το φέρνουμε και 

με τις συγκεκριμένες περιοχές, δεν το φέρνουμε γενικά. 

 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ 22°: Έγκριση   προμήθειας      τροχήλατων   κάδων   απορριμμάτων, 

προϋπολογισμού 25.000.000 δρχ. 

 

 

- Εγκρίνεται.  

 

 

ΘΕΜΑ 23°: Έγκριση προμηθειών - δαπανών για κάλυψη αναγκών του Δήμου. 

 

 

κ. Μπάρκας: Έχω την άποψη ότι ορισμένες αγορές που γίνονται για γιορτές, ότι θα 

πρέπει να μοιράζονται. Υπάρχει ένα τιμολόγιο 1.000.000 δρχ., για μικροφωνικές 

εγκαταστάσεις, κ.λ.π. παροχής υπηρεσιών. Δεν μπορώ να καταλάβω, σε τρεις ημέρες 

1.000.000 δραχμές; 

κ. Πρόεδρος: Συνάδελφε, αν θα θυμάσαι και ανάλογες εκδηλώσεις τα 

«ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ», κ.λ.π. που διοργάνωνε πάντα ο Δήμος, τα τιμολόγια ήτανε για τέτοια, για 

χορωδιακές και μεγάλες ορχήστρες. 

κ. Μπάρκας: Αν προχωρήσουμε σ' ένα άλλο θέμα πιο κάτω, θα δούμε ότι έχουμε 

25.000.000 δρχ. μόνο για την Φιλαρμονική μέσα στον προϋπολογισμό του 2001, χώρια τα 

άλλα τιμολόγια που έρχονται. Αν τα βάλουμε όλα μαζί από τις διάφορες εκδηλώσεις, από 

Τσικνοπέμπτη, Χριστούγεννα, κ.λ.π., θα δούμε ότι πάνω από 100.000.000 δρχ. φεύγουν έτσι. 

κ. Πρόεδρος: Αυτές οι εκδηλώσεις πάντοτε είχαν ένα οποιοδήποτε ύψος 

δαπάνης και γίνονταν και χθες και θα γίνονται και αύριο. 

 

 

- Εγκρίνεται. 
 

 

ΘΕΜΑ 24°:  Έγκριση προϋπολογισμού έτους 2001 της Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

 

 

κ. Γκότσης: Έχουμε απαιτήσεις προηγουμένων χρήσεων στους τίτλους εσόδων 

134.500.000 δρχ. Στον προϋπολογισμό του Δήμου έχουνε μπει αυτά τα λεφτά στον κωδικό; 

Έχουμε έσοδα από οικονομική συμμετοχή εκπαιδευομένων στα τμήματα μάθησης 

60.000.000 δρχ. δίδακτρα δηλαδή, και στα έξοδα έχουμε αμοιβές επιμορφωτών με συμβάσεις 

έργου, 64.000.000 δρχ. Δηλαδή οι επιμορφωτές παίρνουν περισσότερα απ' ότι πληρώνουν οι 

μαθητές. Μήπως γίνεται κατάχρηση; θα σας υποβάλλω εγώ τα ερωτήματα και εσείς εν 

συνόλου θα απαντήσετε. 

Έχετε στα έσοδα επιχορήγησης φυσικών ή νομικών προσώπων 87 εκ. δρχ. που σημαίνει 

άλλος δίνει 1 εκ. δρχ., 500.000 δρχ., κ.λ.π. Το βρίσκω υπερβολικό το ποσόν, αλλά θα ήθελα 

να μου πείτε αν την προηγούμενη χρονιά είχαμε από φυσικά ή νομικά πρόσωπα, ανάλογη 

επιχορήγηση. 

κ. Τερζόπουλος: Η προηγούμενη χρονιά ήταν 116.000.000 δρχ. 

κ. Γκότσης: Από πού κύριε Τερζόπουλε; Ποια είναι αυτά τα φυσικά ή νομικά 

πρόσωπα; 

κα Εμμανουηλίδου: Είναι από προγράμματα που έχουμε κάνει. 
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κ. Γκότσης: Και στα έξοδα έχουμε οφειλές παρελθόντων οικονομικών ετών 128 εκ. 

δρχ. Αυτό είναι αδιαπραγμάτευτο, είναι αληθινό. Δεν μπορεί ούτε εικονικό να είναι, ούτε 

ελαστικό να είναι. Βγαίνετε και λέτε ότι η ΔΕΠΚΑ δεν χρωστάει, ότι η ΔΕΠΚΑ τα πληρώνει 

όλα. Η ΔΕΠΚΑ παίρνει 250 εκ. δρχ. επισήμως και τα άλλα, κάτω από το τραπέζι 300 εκ. δρχ. 

από τον Δήμο κάθε χρόνο και χρωστάτε 128.000.000 δρχ. Σας παρακαλώ να δώσετε μια 

απάντηση. 

κ. Μπάρκας: Έχετε εδώ αμοιβή και έξοδα Φιλαρμονικής Ορχήστρας του Δήμου, 

25.000.000 δρχ. θέλω να μου πείτε από την Φιλαρμονική Ορχήστρα πόσοι αμείβονται και με 

ποια σύμβαση. Αν ο κ. Αρβανιτίδης πληρώνεται και με τι σύμβαση. Και θα ήθελα να ρωτήσω 

ακόμα, γιατί κοντεύετε να περάσετε στις αμοιβές και την ΔΕΥΑΣ, η οποία πληρώνει και 

προσωπικό, πόσοι υπάλληλοι της ΔΕΠΚΑ πληρώνονται από τον Δήμο. Είναι εκεί 

αποσπασμένοι αλλά πληρώνονται από εδώ. 

κα Εμμανουηλίδου:   Κανένας υπάλληλος δεν πληρώνεται από εδώ. Στο πιο 

προηγούμενο συμβούλιο είχαμε μια έντονη συζήτηση όσον αφορά την ΔΕΠΚΑ. Είχε πει ο 

συνάδελφος ο κ. Σωτηριάδης, γιατί στις 27 του μηνός του 2000 κάναμε μια τροποποίηση στο 

Λογιστήριό μας και πραγματικά, εκείνη την ώρα έκανε έκπληξη ο οποίος ήτανε στο Δ.Σ. της 

ΔΕΠΚΑ σε παλαιότερα έτη και εγώ για να είμαι ειλικρινής ουδέποτε κοίταξα τις αποφάσεις 

των παλαιοτέρων ετών, αλλά με ανάγκασε να γυρίσω κι εγώ πίσω, λέγοντας στην υπάλληλο 

μας η οποία έχει αυτή την ευθύνη, εάν σε παλαιότερα έτη αυτή την περίοδο γινόταν τέτοιες 

αναμορφώσεις στην συγκεκριμένη 27 του μηνός, 3 ημέρες προτού τελειώσει το έτος. 

Και μου είπε ότι ναι γινόταν. Και γίνεται για το λογιστικό, διότι μαζεύουμε τα χρήματα 

του τελευταίου τριμήνου και κάνουμε την τροποποίηση. Και έχω εδώ μια απόφαση που στις 

25 του μηνός προτού τελειώσει το έτος, ήσασταν τότε διοίκηση και ήσασταν και στο 

συγκεκριμένο συμβούλιο και κάνατε κι εσείς τροποποίηση, θεωρώ ότι ήτανε μια κουβέντα 

που ήθελε να πλήξει την ΔΕΠΚΑ και όχι τίποτα παραπάνω. Δεν αναφέρω το θέμα της 

τροποποίησης, θα ήθελα να πω, ότι η ΔΕΠΚΑ Σερρών, επισημάνθηκε πολλές φορές σ' αυτό 

το τραπέζι ότι δεν είναι καλή στην διοίκηση της, ότι δεν ξέρει να χειρίζεται πολύ καλά τα 

οικονομικά της και διάφορα άλλα. θέλω να σας πω, ότι ξέρουμε και διοίκηση να κάνουμε και 

τα οικονομικά να διαχειριζόμαστε και να σας πω γιατί. Εμείς στα δύο χρόνια που είμαστε 

διοίκηση φέραμε στον Δήμο Σερρών, γιατί η ΔΕΠΚΑ είναι Δήμος Σερρών, 277.000.000 δρχ. 

θεωρώ ότι κανένας άλλος συνάδελφος δεν έφερε τόσα λεφτά στον Δήμο, είτε του 

παρελθόντος, είτε είναι τώρα. Εννοώ Κέντρα Δημιουργικής Απασχόλησης, Βοήθεια στο 

σπίτι, εννοώ ότι είχα διοίκηση, μου είπατε ότι είμαι ανίκανη για διοίκηση και για οικονομικά 

και φυσικά πρέπει κι εγώ να σας πω, ότι ξέρω και καλή διοίκηση να κάνω και να 

διαχειρίζομαι. Έφερα λοιπόν, 277.000.000 δρχ. σ' αυτόν τον φορέα, τον οποίο 

εκμεταλλεύονται υπηρεσίες άλλες του Δήμου, όπως είναι η Βοήθεια στο σπίτι της 

Κοινωνικής Μέριμνας, όπως είναι το Σπίτι της Γυναίκας, και το ΚΥΤΤΑΡΟ, όπως είναι εδώ 

προσωπικό που έχει έρθει και λύνει τα θέματα της Μηχανογράφησης σε μια ώρα που είναι 

πάρα πολύ κρίσιμη, γιατί ξέρετε πως θέλουμε να κάνουμε τον Δήμο να λειτουργεί σύμφωνα 

με το 180, έχουμε υπαλλήλους μας σε παιδικούς σταθμούς και θέλω να πω ότι εμείς αυτή την 

στιγμή στην ΔΕΠΚΑ, δίνουμε την δυνατότητα στον Δήμο μας να έχει ένα πρόσωπο στην 

κοινωνία μας ουσιαστικό, και όχι ο Δήμος να πληρώνει το προσωπικό μας. Γι' αυτό λοιπόν 

δεν δέχομαι να μου λέτε ότι εμείς δεν κάνουμε καλή διοίκηση. Και για μια πρόχειρη 

αναμόχλευση των οικονομικών, δεν θέλω να απλώσω το θέμα, αλλά μόνο για την ΔΕΠΚΑ να 

το κουβεντιάσουμε. Έχω όλα τα στοιχεία γι' αυτό το θέμα. Το 1999 εμείς διαχειριστήκαμε τα 

200.000.000 δρχ. που δεν τα πήραμε, αλλά αυτό δεν σημαίνει ότι εμείς δεν κινηθήκαμε μέσα  

 

12 



 

 

στα πλαίσια τα δικά μας, δηλαδή αυτά που εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίσαμε, ότι η 

ΔΕΠΚΑ θα παίρνει 200.000.000 δρχ. και είχαμε έξω από τον προϋπολογισμό 3.000.000 δρχ. 

Τον δεύτερο χρόνο, δηλαδή το 2000 που διανύσαμε η ΔΕΠΚΑ αν έπαιρνε 31/12/2000 τα 

χρήματα, θα ήταν έξω δηλαδή παραπάνω 12.500.000 δρχ. Κι αυτό γιατί μέσα στον 

Σεπτέμβριο, μας ήρθε το Κέντρο Πληροφόρησης, ένας θεσμός σημαντικός, τον οποίο 

αποφασίσαμε όλοι εδώ μέσα και τον ανέλαβε η ΔΕΠΚΑ χωρίς να πάρει μια συμπληρωματική 

επιχορήγηση που έπρεπε να την πάρει, η οποία κόστισε 14.500.000 δρχ. Και ένα άλλο 

πρόγραμμα το πολιτισμικό το οποίο ναι μεν είπαμε ότι θα το κάνουμε αλλά όπως ξέρετε 

έχουμε ένα 10% επιβάρυνση κι έπρεπε κι αυτό να πάρει μια συμπληρωματική επιχορήγηση 

από τον Δήμο και δεν πήρε και το πλήρωσε μέσα απ' αυτό τον λογαριασμό. Άρα λοιπόν εμείς 

αν είχαμε 31/12/2000 όλα τα χρήματα που σαν σύμβαση 233.000.000 δρχ. που έπρεπε να 

πάρουμε από τον Δήμο, θα είχαμε ένα πλεόνασμα 22.000.000 δρχ. 

Λέτε για τους επιμορφωτές. Είναι γνωστό σε όλους σας ότι παίρνουμε χρήματα για τα 

επιμορφωτικά προγράμματα, αλλά δεν είναι ανταποδοτικά. Αυτό δεν σημαίνει δηλαδή ότι 

στα τμήματα, 10 παίρνουμε, 10 δίνουμε. Αυτό δεν γίνεται ποτέ κι ούτε θα μπορούσαμε κι 

εμείς να το κάνουμε και γι' αυτό βλέπετε αυτή την διαφορά, το να παίρνουμε χρήματα από 

επιμορφωτικά προγράμματα κι εμείς να δίνουμε παραπάνω. 

Για την Φιλαρμονική, όπως ξέρετε ο κ. Αρβανιτίδης, πληρώνεται με 300.000 δρχ. τον 

μήνα. Η Φιλαρμονική έχει 4 σκάλες εργαζομένων ένας είναι ο μουσικός. Αν έχει περάσει ο 

εσωτερικός κανονισμός της Φιλαρμονικής, θα δείτε εκεί, ότι υπάρχουν 4 (τέσσερα) επίπεδα 

εργαζομένων, άρα λοιπόν είναι αυτονόητο αν κάνετε τους πολλαπλασιασμούς επί 12, θα βγει 

το ποσό που συζητήσαμε. 

Άλλο θέμα, οι δραστηριότητες τις οποίες αναφέρετε ότι περνάνε επάνω από τα τραπέζια 

και κάτω από τα τραπέζια. Γιορτάζει αυτή η πόλη τα 2.500 χρόνια. Δεν μπορεί να βγει η 

ΔΕΠΚΑ επάνω, δεν μπορεί να γιορτάσει η ΔΕΠΚΑ τα 2.500 χρόνια αυτού του τόπου, θα τα 

γιορτάσει ο Δήμος. Δεν πιστεύω να είδατε γιορτή των 2.500 χρόνων και να έγραφε Καίτη 

Εμμανουηλίδου από κάτω. Υπάρχουν εκδηλώσεις που ναι με τις κάνει η ΔΕΠΚΑ γιατί έχει 

το προσωπικό, δεν θα πάρουμε τους τοπογράφους να κάνουμε τα 2.500 χρόνια, ή την γιορτή 

των Εβραίων, ή την Τσικνοπέμπτη, αυτά θα πληρωθούν από τον Δήμο. Υπάρχουνε θεσμοί, 

που δυστυχώς δεν μπορεί να βγει η ΔΕΠΚΑ μπροστά και το λέω αυτό με την έννοια του 

σεβασμού, διότι θα μπορούσε κάλλιστα, σε όλες τις εκδηλώσεις που βλέπετε, να γράφει κάτω 

το δικό το όνομα. 

Όσον αφορά τις οφειλές είναι αυτό που σας είπα προηγουμένως, δηλαδή πήραμε 

31/12/2000 το ποσό που μας δίνει ο Δήμος, βάζουμε τα έξοδα μας και είμαστε με πλεόνασμα 

αυτή την χρονιά, άρα ούτε έχουμε το έλλειμμα των 3.000.000 δρχ. του 1999 και έχουμε ένα 

πλεόνασμα 20.000.000 δρχ. 

κ. Γκότσης: Όταν λέτε αμοιβές - έξοδα πολιτισμικού, τι εννοείτε; 

κα Εμμανουηλίδου: Το πολιτισμικό είναι πρόγραμμα που παίρνουμε τα 23 άτομα 

που έχουμε πάρει και παίρνουμε χρήματα, αλλά δίνουμε ένα 10% εμείς. Δηλαδή, θα πάρουμε 

100.000.000 δρχ. και θα δώσουμε 10.000.000 δρχ. 

κ. Μπάρκας: Βλέπω ότι ο προϋπολογισμός της ΔΕΠΚΑ έφτασε στα 530 εκ. δρχ. 

Έμμεσα μας είπατε ότι σε κάποια εκδήλωση μπορείτε να βάλετε σκέτο ΔΕΠΚΑ. 

κ. Αγγελίδης: Στον τίτλο των εσόδων, επιχορήγηση φυσικών ή νομικών προσώπων, 

είπατε ότι είναι τα προγράμματα, όπως Κοινωνικής Μέριμνας κ.λ.π., 87 εκ. δρχ. Αυτό το 

ποσό δαπανήθηκε; 

κα Εμμανουηλίδου: Βέβαια, κατ' αρχήν σ' αυτά τα προγράμματα δεν μπορούμε να 

πούμε ότι παίρνουμε 87 εκ. δρχ. από εδώ και τα βάζουμε εκεί.  
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Αυτά είναι συγκεκριμένα προγράμματα, τα οποία λέμε ότι 10 ζητούμε, γι' αυτό τον σκοπό και 

10 θα δώσουμε. 

κ. Αγγελίδης: Άρα δαπανήθηκαν αυτά τα λεφτά.  

κα Εμμανουηλίδου:  Θα δαπανηθούν. 

κ. Αγγελίδης: Αυτά τα 87 εκ. δρχ. είναι στον τίτλο των εσόδων. Στον τίτλο των 

εξόδων δεν υπάρχει αυτό το αντίστοιχο ποσό. Υπάρχει μόνο 22 εκ. δρχ., για το ΚΔΑΠ και 17 

εκ. δρχ. για κάτι άλλα. Τα υπόλοιπα 50 εκ. δρχ. που είναι; Αυτά πρέπει να είναι 

ισοσκελισμένα. 

κα Εμμανουηλίδου: Είναι και το πολιτισμικό μέσα. 

κ. Αγγελίδης: 74 εκ. δρχ. είναι το πολιτισμικό και 37 εκ. δρχ. πάνε πάνω από 

100.000.000δρχ. 

κα Εμμανουηλίδου: Βγάλτε και την δική μας επιβάρυνση. 

 κ. Σωτηριάδης:  Θα σας θυμίσω τι είχα πει εγώ. Προϋπολογίσατε λάθος, ήσασταν 

100% παραπάνω από αυτά που προϋπολογίσατε. Δεν είναι 2 και 3 εκατομμύρια, υπολογίσατε 

20 και σας ήρθαν 60. Ένα ερώτημα που είχα θέσει ήταν αυτό. Δεν μου απαντήσατε στο 

προηγούμενο, Δ.Σ. Είναι μια αρχή σας φαίνεται, ή δεν απαντάτε, ή βρίσκετε έναν άλλο τρόπο 

για να αφήσετε κενά στις απαντήσεις. 

Και η τελευταία κουβέντα η δική μου στο τελευταίο Δ.Σ. ήταν η εξής, ότι δεν με 

ικανοποιήσατε. Αν ήμουν στην θέση σας κα Εμμανουηλίδου, θα έπαιρνα τον λόγο για να 

δώσω απαντήσεις στον συνάδελφο της Αντιπολίτευσης σε ότι ήθελε. Δεν το κάνατε και 

έρχεστε σήμερα, σε ένα άλλο Δ.Σ. κι επειδή υπήρχε θέμα της ΔΕΙΊΚΑ φέρνετε και τα 

στοιχεία από προηγούμενες αποφάσεις της δικής μας θητείας. Και ποιος είπε όχι; Θυμάστε 

εγώ τι σας είχα πει; Να βγάλουμε τα πρακτικά; Είπα κύριοι προσέξτε γιατί δεν κάνετε σωστή 

διαχείριση από την μια προϋπολογίσατε 30 και από την άλλη εμφανίζονται 60. Λοιπόν 

μπράβο αν έχει αυτή την εισπρακτική ικανότητα η ΔΕΠΚΑ της αξίζουν συγχαρητήρια. Λέω 

όμως έναν προϋπολογισμό, ο οποίος δεν είναι πέτσινος της ΔΕΠΚΑ και είναι πραγματικός, 

τουλάχιστον στα έσοδα, εκεί πρέπει η ψαλίδα να είναι πολύ μικρή. Να πέσει έξω ένα 10% - 

20%. Εσείς πέσατε έξω 100% και από την άλλη σας είπα, μόνο μ' εκείνη την συγκεκριμένη 

απόφαση ότι είστε σπάταλοι, γιατί αυτά τα λεφτά τα παίρνετε και τα κολλάτε σ' έναν κωδικό 

για αναλώσιμα υλικά, ΔΕΗ, ΟΤΕ, κ.λ.π. Και μια απάντηση έδωσε ο κ. Τερζόπουλος που είπε 

ότι μ' αυτά τα λεφτά πήραμε και κάποια κομπιούτερ, κ.λ.π. Ο κωδικός αυτός είναι για 

αναλώσιμα υλικά. Ξέρετε τι σημαίνει αυτό συνάδελφοι; Το ξέρουμε όλοι. Βάζουμε τέτοιον 

κωδικό ώστε να μπορούμε να κάνουμε τα χρήματα ότι θέλουμε. Σ' αυτά δεν δώσατε 

απαντήσεις κυρία Εμμανουηλίδου κι έρχεστε σήμερα, με αυτά που είπατε να με 

ικανοποιήσετε; Συμφωνώ στην σημερινή σας τοποθέτηση με κάτι που είπα εγώ και 

επανακαταθέτω και σήμερα αυτή την πρόταση, να κάνουμε μια συζήτηση με μοναδικό θέμα 

την ΔΕΠΚΑ, τολμήστε. Και για τα οικονομικά της και για την λειτουργία της και 

για το μέλλον της. Άλλωστε αυτό είπαμε, δεν το ζητάει η Αντιπολίτευση, το ζητάει η 

Σερραϊκή Κοινωνία. Όσο για το αν είστε καλή στην διοίκηση και καλή στην διαχείριση των 

οικονομικών, κυρία Εμμανουηλίδου, αυτό αφήστε να το πούνε ορισμένοι άλλοι. Χτυπάει λίγο 

άσχημο να λέτε ότι εμείς είμαστε καλοί και ξέρουμε να διοικούμε. 

Όπως βλέπετε, η ΔΕΠΚΑ, σε κάθε Δ.Σ. θα μας απασχολεί. Και για να δώσουμε λύσεις 

να μην ταλανίζετε το Δ.Σ., αλλά και η σερραϊκή κοινωνία να ξέρει πλέον τι γίνεται σ' εκείνο 

το μέγαρο, φέρτε ένα θέμα όποτε θέλετε, να συζητήσουμε την επαναλειτουργία της ΔΕΠΚΑ, 

την δράση, τα οικονομικά της, τα πάντα. 

   κ. Νυκτοπάτης:  Κύριε Πρόεδρε, εδώ στο Δ.Σ., νιώθω πολλές φορές ότι είμαστε 

σαν αργόσχολοι που ασχολούμαστε με μερικά θέματα, χωρίς να υπάρχει λόγος  και αφήνουμε  
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τα σοβαρά. Για όλους μας μιλάω. Όταν γίνεται μια καταγγελία, από έναν συνάδελφο για 

νούμερα κ.λ.π., πρέπει να είναι επιβεβαιωμένη. Πρέπει ή να είναι ή να μην είναι, για να 

καταλάβουμε κι εμείς τι λέμε, να καταλάβει και ο κόσμος. Τώρα εγώ τουλάχιστον που είμαι 

στο Δ.Σ. λέω στον κ. Μπάρκα ότι αυτό που λέει και που κατήγγειλε έπρεπε να είναι 

τεκμηριωμένο. Δεν μπορεί να  λέει ένας, ότι ξοδέψαμε 200.00.000 δρχ. εκεί και να βγαίνει ο 

άλλος να λέει όχι. Ποιος καταλαβαίνει εδώ μέσα τι γίνεται; Πρέπει ορισμένα πράγματα 

συνάδελφοι όταν μιλάμε για νούμερα, για χρήματα, πρέπει να είναι ξεκάθαρες οι απαντήσεις. 

Όταν αντικρούονται δύο για ένα ποσό, ο ένας από τους δύο σίγουρα έχει άδικο, και ουδέποτε 

στο Δ.Σ. αυτό διαπιστώθηκε ποιος δεν έχει δίκιο. Κι ας μου πει ένας από τους 

δημοσιογράφους που είναι εδώ, αν κατάλαβε περί τίνος πρόκειται, ή αν κατάλαβε κανείς 

δημότης, θα πρέπει ο τρόπος που λειτουργούμε, οι ερωτήσεις που γίνονται από εμάς να είναι 

συγκεκριμένες, τοποθετημένες και με τις απαντήσεις που δίνονται, να βγαίνει το πόρισμα. 

Δυστυχώς επαναλαμβάνω, έχω 20 χρόνια εδώ, δεν έχω βγάλει ποτέ συμπέρασμα σε ότι 

αφορά μια οικονομική διαφορά. 

 κ. Γκότσης:  Όταν είπα κυρία. Πρόεδρος την έκφραση "κάτω από το τραπέζι", εκτός 

των 235 εκ. δρχ., εννοώ το εξής και δεν θυμάμαι πόσο καιρό πριν, είχα φέρει τις προμήθειες 

που κάνει η ΔΕΠΚΑ και τις χρεώνει στον Δήμο. Δεν εννοώ μεγάλα γεγονότα, όπως είπατε 

ότι γιορτάζουμε τα 2.500 χρόνια της απελευθέρωσης των Σερρών καινά βάλουμε το όνομα 

ΔΕΠΚΑ. Εννοώ ότι η ΔΕΠΚΑ παίρνει 237.000.000 δρχ., αλλά κάτω από τραπέζι παίρνει 

άλλα 50.000.000 δρχ. Ίσως και περισσότερα. Είχα πάρει από το Τμήμα των Προμηθειών 

τότε, όλες τις προμήθειες, όσες μπορούσε να μου καταγράψει η αρμόδια υπάλληλος και 

εννοώ ότι εγώ από αυτά τα λεφτά που παίρνει η ΔΕΠΚΑ έχει υποχρέωση να πληρώνει τις 

προμήθειες της, δυστυχώς χρεώνονται στον Δήμο. Αυτά είναι κάτω από το τραπέζι. Και αν 

θέλετε για του λόγου το αληθές, έχω την κατάσταση με όλες τις προμήθειες που έχει κάνει η 

ΔΕΠΚΑ. Και μάλιστα, μου είπε η υπάλληλος ότι μας έχουν ξεφύγει και ορισμένα, γιατί δεν 

μπορούμε όλα να τα έχουμε, αλλά αυτά που μπορούμε και είμαστε σίγουροι ότι έχουν πάει 

στην ΔΕΠΚΑ, τα καταγράφουμε. Και ήταν γύρω στα 40-50 εκ. δρχ. Αυτά εννοώ «κάτω από 

το τραπέζι». Και λέμε τώρα, 235 εκ. δρχ., είναι η επίσημη επιχορήγηση. 

κ. Τερζόπουλος: Αυτός είναι προϋπολογισμός κύριε Γκότση, δεν εδόθη, έχει 

διαφορά. 

κ. Γκότσης: Αν έρθει το θέμα, ολοκληρωμένο, εκεί που θα επιμείνω και θα 

υπογραμμίσω, είναι το εξής: 

237.000.000 δρχ. έχουνε προϋπολογιστεί και 200.000.000 δρχ. του προηγούμενου έτους, 

συν τα υπόλοιπα κάνουν 500.000.000 δρχ. και η ΔΕΠΚΑ λέει ότι περιμένει τα άλλα, μείον 

100, εγώ λέω 400 εκ. δρχ. καθαρά, να χρωστάει 128 εκ. δρχ. Διότι το μέγεθος των 

εκδηλώσεων δεν δικαιολογούν χρέος της ΔΕΠΚΑ προς τους συμπολίτες μας. 

κ. Τερζόπουλος:  Κύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, η ΔΕΠΚΑ θα συνεχίζει όντως 

να απασχολεί. Φαίνεται, ότι είναι μοχλός πίεσης. Είμαστε έτοιμοι να το κάνουμε. Πρώτα θα 

απαντήσω για τον κ. Σωτηριάδη. Αναλώσιμα υλικά δεν είναι η ΔΕΗ και ο ΟΤΕ. Αυτά 

λογιστικά, είναι παροχή υπηρεσιών. Αναλώσιμα υλικά, είναι τα αναλώσιμα που πάνε για το 

Τμήμα Πληροφορικής. 

κ. Σωτηριάδης: Τι αναφέρει ακριβώς ο κωδικός κύριε Τερζόπουλε, ΟΤΕ-ΔΕΗ- 

«Αναλώσιμα υλικά». Σημαίνει σπατάλη. Η μόνη σωστή κουβέντα είναι αυτή που είπατε ότι 

αγοράσαμε Η/Υ. 

κ. Τερζόπουλος:  Και αναλώσιμα υλικά. Κύριε Σωτηριάδη, τότε να καθίσουμε σ' ένα 

θρανίο, να 'ρθείτε να μας διδάξετε. Τότε ποιες είναι οι σωστές κουβέντες. 
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Όσον αφορά το θέμα που βάλατε, ότι πρέπει να γίνει συζήτηση για την ΔΕΠΚΑ όπως 

πρέπει να γίνει. Όμως θα πρέπει να προσέξουμε, ίσως γίνει κεκλεισμένων των θυρών. Γιατί 

την προηγούμενη φορά ειπώθηκε και αναρωτήθηκε κάποιος συνάδελφος, πόσα λεφτά 

έπαιρνε ο κ. Κλεάνθης Χατζηνικολαίδης, δεν ξέραμε, πόσα λεφτά έπαιρνε το συνεργείο 

καθαρισμού, τα οποία υπογράφτηκαν επί κάποιας άλλης διοίκησης. Δεν θέλω όντως να 

σηκώσουμε τις κορώνες, είμαστε έτοιμοι να το κάνουμε κι αυτό. Μικροπολιτική, δεν 

κάνουμε. Με πήρε ο κ. Κλεάνθης για ένα υπόλοιπο αποζημίωσης και αναγκάστηκα να του 

κλείσω το τηλέφωνο. Αυτός ήτανε διευθυντής της ΔΕΠΚΑ; Αλλά του είπα το εξής, όταν 

ήσουν στην υπηρεσία συμπεριφερόσουν αλλιώς, τώρα γιατί συμπεριφέρεσαι κατά αυτό τον 

τρόπο; Ήταν ένας από τους ανθρώπους που κατά τον κ. Αναστασιάδη, έδωσε το αίμα του για 

την ΔΕΠΚΑ. 

Και κάτι άλλο, αν θέλετε να μιλάμε για πολιτισμό για την πόλη των Σερρών, των 

100.000 κατοίκων, είναι μεγάλο ποσό να ξοδεύουμε αυτά τα 200 ή και 500 εκ. δρχ.; Τι 

πολιτισμό θέλουμε δηλαδή; Η ΔΕΠΚΑ Ιωαννίνων χρωστάει 1 δις δρχ. θα μου πείτε άλλο 

μέγεθος. 

Όμως επαναλαμβάνω είμαστε έτοιμοι γι' αυτή την συζήτηση. 

κ. Νυκτοπάτης: Είπατε κεκλεισμένων των θυρών να γίνει αυτή η συζήτηση και 

διαφωνώ. Δηλαδή εμείς κάναμε ατασθαλίες και θα τα πούμε εδώ φανερά και αν κάποιοι 

πρέπει να πάνε και φυλακή, να πάνε κάποτε. 

κ. Τερζόπουλος: Κύριε Νυκτοπάτη, την Τρίτη πέρασε ένα θέμα επειγόντως, για την 

οφειλή μας προς το ΙΚΑ, ιδροκοπώντας να γλιτώσουμε τις προσαυξήσεις και 120%. Μέχρι 

ποιας υπηρεσίας φορτώθηκαν αυτά; 

κ. Νυκτοπάτης: Εγώ δεν βρίσκω κακό σ' εσάς, λέω γι' αυτούς που φταίνε. Εάν 

φταίμε εμείς να το πληρώσουμε. 

κ. Τερζόπουλος: Δηλαδή μας ζητάς και τα ρέστα; Να μην σηκώνουμε κορώνες; 

κ. Αναστασιάδης: Επειδή πολύς λόγος γίνεται για την ΔΕΠΚΑ, πρέπει να γίνει 

αποκλειστικά μόνο για την ΔΕΠΚΑ μια συζήτηση. Εγώ ξέρω ότι όταν ανέλαβε αυτή η 

διοίκηση, υπήρχαν περίπου 80 εκ. δρχ., χρέη. Βάλαμε ένα πρόγραμμα κάθε χρόνο να 

πληρώνουμε. 

κα Εμμανουηλίδου: Για τα 50 εκ. δρχ., που είπατε κύριε Γκότση. Πέρσι συζητήσαμε 

πολλές φορές γι' αυτό και όταν μου είπαν ότι είχατε την κατάσταση, ζήτησα από την 

συνάδελφο της κα Κούρτογλου να μου την δώσει. Γινότανε το Σπίτι της Γυναίκας και 

φαινότανε η κα Εμμανουηλίδου. Όταν δεν λένε Εμμανουηλίδου, εννοούνε μόνο ΔΕΠΚΑ. 

Δεν μπορούνε να καταλάβουνε ότι ένας δημοτικός σύμβουλος έχει και άλλες δραστηριότητες 

πέρα από την ΔΕΠΚΑ, δηλαδή είμαστε και στο Γραφείο Ισότητας, είμαστε και στον 

Τουρισμό, όπως και όλοι μας οι Δημοτικοί Σύμβουλοι, θεωρώ ότι είμαστε σε 4-5 τομείς. 

Ερχόταν λοιπόν η κυρία Κούρτογλου, αφορούσε το πάρκο της Ομόνοιας, έξοδα του κλειστού 

γυμναστηρίου και γενικότερα, τα έβαζε στην ΔΕΠΚΑ. Και είπα, επειδή είμαι εγώ υπεύθυνη, 

σημαίνει ότι είναι η ΔΕΠΚΑ; Υπήρξε μια τέτοια συμπεριφορά και η οποία συνεχίζεται. Και 

τους έχω πει εκατό φορές ότι δεν θέλω όταν μιλάμε για κλειστό γυμναστήριο να λες ΔΕΠΚΑ, 

δεν θέλω όταν μιλάμε για γραφείο Ισότητας να λες ΔΕΠΚΑ. 

Τα Περιφερειακά Κέντρα που υπάρχουνε χρειάστηκαν κάποια υποδομή. Αυτή την 

ευθύνη την έχει ο Δήμος. Εμείς παίρνουμε το κλειδί στο χέρι και μπαίνουμε. Πάλι για 

ΔΕΠΚΑ μιλάνε κι εδώ. Αν εμείς σήμερα αποφασίσουμε ότι κάνουμε ένα καινούργιο 

Περιφερειακό Κέντρο, σημαίνει ότι πρέπει να δώσουμε συν 10.000.000 δρχ. Μπορούμε εμείς 

να δώσουμε για να κάνουμε την υποδομή αυτή;  
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Την κάνει ο Δήμος, θέλω να είμαι αναλυτική για τα έξοδα που συζητάτε. 

κ. Πρόεδρος:Δευτερολογία από τον κ. Σωτηριάδη για δύο (2') λεπτά. 

κ. Σωτηριάδης:Ο κ. Τερζόπουλος είπε προηγουμένως ότι εμείς δεν θέλουμε 

κορώνες. Κι εμείς δεν δεχόμεθα απειλές. Αφού πήρατε την απόφαση απ' ότι κατάλαβα να 

φέρετε στο Δ.Σ. μοναδικό θέμα της ΔΕΠΚΑ, θα έλεγα και με μοναδικό θέμα στην ημερήσια 

διάταξη, να γίνει συζήτηση όχι κεκλεισμένων των θυρών και εφ' όλης της ύλης. Και αυτό που 

είπε ο κ. Νυκτοπάτης. 

Αν θεωρείτε ότι υπάρχει ατασθαλία επί των ημερών μας, να τεθεί εδώ και όποιος 

υπεύθυνος να κυνηγηθεί νομικά, ανοιχτά. Όχι απειλές, γιατί τώρα τελευταία, σε διάφορα 

θέματα, ακούω την έκφραση «άντε να μην το πούμε αυτό». Πείτε τα δηλαδή. Έχουμε κανένα 

λόγο να φοβηθούμε; θα τις σηκώσουμε τις κορώνες κ. Τερζόπουλε. Καμιά αντίρρηση. 

κ. Πρόεδρος: Κλείνει ο κ. Δήμαρχος. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Έχω την γνώμη ότι σαν πολιτικό σώμα μπορούμε και να 

λειτουργούμε καλύτερα και να δίνουμε καλύτερο παράδειγμα στην κοινωνία. Με το να 

προσπαθεί να θίξει ο ένας τον άλλον, μειώνουμε τον εαυτό μας, ενώ έχουμε να κάνουμε και 

να δείξουμε στην κοινωνία ένα πολύ σπουδαίο έργο. Είναι αναγκαίος ο έλεγχος, είναι 

οξυγόνο η Αντιπολίτευση και είναι δημιουργία ο διάλογος και ο αντίλογος. Όμως να έχουμε 

υπόψη μας δύο- τρία πράγματα. Πρώτον, κανείς δεν θέλει να ξεγελάσει κανέναν, μπορεί να 

έχουμε διαφορετικές απόψεις. Δεν θέλουμε πρώτα-πρώτα να περάσουμε λαθραία κανένα 

θέμα, διότι ο ψεύτης και ο κλέφτης τον πρώτο χρόνο φαίνεται. Δεν είναι της αντίληψης μας 

αυτό, να ξεγελάσουμε το Δ.Σ. και να περάσουμε το θέμα χωρίς να το πάρουν, μυρωδιά. Εμείς 

πιστεύουμε και προσωπικά πιστεύω και η παράταξη μας πιστεύει και έχουμε την αρχή και 

πιστεύω ότι είναι και αρχή όλου του Δ.Σ., ότι στην πολιτική πέρα από την καθαρότητα, δεν 

υπάρχει τίποτα άλλο. Γι' αυτό λοιπόν, μην χειροτερέψουμε τα πράγματα, επειδή πλησιάζουν 

οι Δημοτικές Εκλογές. Έχουμε τόσα πράγματα να κάνουμε και να πούμε. 

Είναι γνωστό ότι ο Δήμος είναι ένα ενιαίο πράγμα. Οι δημοτικές επιχειρήσεις είναι 

όργανα στήριξης και μηχανισμοί υλοποίησης έργου του Δήμου και πολλές φορές είναι 

συγκοινωνιακά δοχεία. Ο ένας εξυπηρετεί τον άλλον.  Και στο ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. εργάζονται 

υπάλληλοι που χρηματοδοτούνται από τον Δήμο και γι' αυτό λέμε ότι το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. δεν 

επιχορηγείται με 100 εκ. δρχ. μόνο, αλλά με 150 εκ. δρχ. και πάνω. Και 3-4 υπάλληλοι του 

παλιού Πνευματικού Κέντρου που καταργήθηκε, και που εσείς τους είχατε μετά τους πήραμε 

εμείς και μετά πάλι τους διοικούσατε εσείς, δούλευαν για την ΔΕΠΚΑ και δουλεύουν. 

Και επιπλέον το υπάρχον μόνιμο προσωπικό της ΔΕΠΚΑ, είναι κατάσταση που 

δημιουργήθηκε και ξεκίνησε από εμάς, δεν προλάβαμε όμως εμείς να τους μονιμοποιήσουμε 

και τους μονιμοποιήσατε εσείς. Από κει και πέρα τώρα, τα διάφορα προγράμματα είναι που 

επαυξάνουν το κόστος. Μακάρι να καταφέρουμε να έχουμε μεγαλύτερο έργο και μικρότερο 

κόστος. Αλλά αυτό το πράγμα δεν είναι δύσκολο. Οι προϋπολογισμοί είναι δυναμικές 

διεκδικήσεις, δεν είναι πραγματικές καταστάσεις. Κάνεις ένα προϋπολογισμό και λες ότι έχω 

αυτό τον στόχο. Βλέπεις π.χ. έσοδα 200 δις δρχ. λέει το Κράτος. Στο τέλος έρχεται και λέει 

240 δις δρχ. πήγαμε καλά, ή 160 δις δρχ. δεν πήγαμε καλά. Οι προϋπολογισμοί έχουν μια 

δυναμικότητα, δεν είναι απολογισμοί. Δείχνουν και την φιλοσοφία του έργου, αλλά και την 

φιλοσοφία της διαχείρισης. 

Τώρα, αν εσείς προσπαθείτε σε κάθε συνεδρίαση να μας αδικείτε για ασήμαντα θέματα, 

είπαμε αυτά να τελειώσουν. Δηλαδή, να βγω κι εγώ να λέω ότι κοντεύει να τελειώσει η 

θητεία μου σαν Δημάρχου, και ακόμα πληρώνω υποχρεώσεις; Εγώ να κριθώ από το έργο που 

κάνω σαν Δήμαρχος και υπάρχουν πολλά και αξιόλογα και παίζουμε σπουδαίο ρόλο μέσα 

στην κοινωνία.  
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- Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

 

ΘΕΜΑ 25ο:   Ενημέρωση-Έγκριση αποφάσεων των Δημοτικών Επιχειρήσεων. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

  

 

ΘΕΜΑ 26°:  Διαγραφή ποσού από τους οριστικούς βεβαιωτικούς καταλόγους έτους 

2000. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 27°:  Αποδοχή ποσού 6.000.000 δρχ. από το ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. και απόδοση του 

στο Κ.Α.Π.Η. του Δήμου Σερρών και στην Δημοτική Επιχείρηση «Κέντρο 

Επαγγελματικής Κατάρτισης» για την λειτουργία του προγράμματος 

«Βοήθεια στο σπίτι». 

 

 

κ. Πρόεδρος: Η αποδοχή χρηματοδότησης 6.000.000 δρχ. Είναι μέσα στα 

πλαίσια της προγραμματικής σύμβασης για το πρόγραμμα «ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ». 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 15ο:   Επανεξέταση της πολεοδόμησης της περιοχής ΚΤΕΛ της πόλης Σερρών. 

 

 

κ. Πρόεδρος:   Το 15° θέμα επανεξετάζει την πολεοδόμηση της περιοχής ΚΤΕΛ στην 

γνωστή περιοχή της πόλης.  

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η πρόταση μου προς το Σώμα, είναι να ψηφιστεί η εισήγηση της 

Υπηρεσίας, είναι μια καλή, σοβαρή συνεργασία και προεργασία, στην οποία θέλω να 

επαινέσω και δημοσίως τους συναδέλφους, τον κ. Αναστασιάδη, την κα Κωνσταντινίδου και 

τον κ. Βέρρο. Και υπήρξε συνεργασία και όσοι πολίτες νομίζουν ότι κατά κάποιον τρόπο 

έχουν διαφορετική γνώμη. Να προχωρήσει η διαδικασία, να γίνουν οι αναρτήσεις, να κάνουν 

τις ενστάσεις, κ.λ.π. Και να ξέρει το ΚΤΕΛ, ότι από εδώ και πέρα είναι υποχρεωμένο να 

δείξει έμπρακτα την διάθεση του. 

κ. Πρόεδρος: Ομόφωνα λοιπόν εγκρίνεται το 15° θέμα για την πολεοδόμηση 

της περιοχής του ΚΤΕΛ. 

 

 

- Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

18 



 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Εξέταση ενστάσεων και προτάσεις τροποποίησης πράξης εφαρμογής στις 

γειτονιές Άνω Καμενίκια - Ιμαρέτ. 

 

 

κ. Πρόεδρος:Ενστάσεις και προτάσεις τροποποίησης της πράξης εφαρμογής 

στις γειτονιές Άνω Καμενίκια-Ιμαρέτ. Ο κ. Δήμαρχος έχει τον λόγο. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ξέρουμε πως δομήθηκε η πόλη. Ιστορικές, κοινωνικές και πολιτικές 

συνθήκες έφεραν τα πράγματα έτσι ώστε ο σχεδιασμός να έρχεται εκ των υστέρων. Από το 

1988 και μετά που έγινε το πολεοδομικό σχέδιο και από το 1992 αυτό το γενικό πολεοδομικό 

σχέδιο ήρθε στον Δήμο, μετά από 10 έτη καθυστέρηση. Τελικά αυτές οι διαδικασίες 

οργανωμένης δόμησης και ανάπτυξης της πόλης, πρέπει να εφαρμοστούν. Η κατάσταση είναι 

δύσκολη διότι η πόλη είναι δομημένη ακόμη και οι περιοχές που ήταν εκτός σχεδίου πόλης 

και τώρα εντάσσονται, είναι δομημένες. 

Για εμάς υπάρχουν δύο (2) δρόμοι. Ένας δύσκολος και ένας εύκολος. Ο εύκολος δρόμος 

είναι να αφήσουμε τα πράγματα όπως είναι. Να περνάμε από τις γειτονιές, να κάνουμε 

χειραψίες και να τους καλοπιάνουμε. Στο τέλος κάποιοι δεν θα μπορούν να κτίσουν ποτέ και 

θα συνεχίζετε αυτή η παρανομία και αυθαιρεσία και η άναρχη ανάπτυξη της πόλης. Αυτός ο 

δρόμος όμως δεν μας τιμά. 

Ο δύσκολος δρόμος είναι να τολμήσουμε και να συνεχίσουμε αυτό που έγινε σε μεγάλο 

βαθμό στην δική σας θητεία κ. Δήμαρχε, δηλαδή από το 1992 και μετά και τελικά να το 

ολοκληρώσουμε. Προσπαθώντας από αυτές τις χωρίς συναίσθημα γραμμές που βάζει το 

γενικό πολεοδομικό να δούμε την πραγματική κατάσταση. Τα παιδιά της πολεοδομίας 

περνώντας από σπίτι σε σπίτι και από δρόμο σε δρόμο, ούτως ώστε να υπάρξει ένα σχέδιο με 

το οποίο θα χτίζεται και θα αναπτύσσεται μια περιοχή από εδώ και πέρα αλλά να μην υπάρξει 

καταστροφή ή και πλήρης εξουδετέρωση σ' αυτό που έχουν κάνει μέχρι τώρα οι συμπολίτες 

μας. 

Το ίδιο έχει γίνει και με την περιοχή του Αγίου Παντελήμονα που παρότι είχαν περάσει 

ενστάσεις δεχθήκαμε προτάσεις σε συνεργασία με τον ΣΧΟΠ και την αντίστοιχη υπηρεσία 

του Υπουργείου ΠΕΧΩΔΕ όπου είναι εκεί η συμπολίτριά μας η κα Κηπουρού. Προωθούμε 

και προωθήσαμε τροποποιήσεις που και εκείνη θα μας βοηθήσει να έχουμε σχέδιο. Τελικά να 

γίνουν και ρυθμίσεις που δεν θα κόβουν το σπίτι κάποιου πολίτη στη μέση. 

Η πρόταση μας, ήταν αυτή. Επειδή γίνονται ήπιες αλλαγές, δεν μπορούμε να μπούμε 

στην λογική της ένστασης και τους φόβους του κάθε συμπολίτη και να τα εξετάζουμε. Να 

προχωρήσει η διαδικασία, να γίνουν οι αναρτήσεις, να γίνουν ενστάσεις και θα μελετήσουμε 

την κάθε ένσταση ξεχωριστά. Δεν υπάρχει άλλη λύση. 

Πρέπει να γίνει το πρώτο βήμα. Μετά θα δούμε με την καλύτερη των διαθέσεων, την 

κάθε ένσταση. Εκείνο που πρέπει να ξέρετε είναι ότι υπάρχουν κάποια πράγματα απαράβατα, 

είτε από την λογική της πολεοδομίας, είτε από την νομοθεσία. Υπάρχει μεγάλο πρόβλημα 

όπου  υπάρχει χαρακτηρισμός χώρων και πρασίνου. Συνταγματικά τα πράγματα είναι πολύ 

δύσκολα. 

Υπάρχει και η ιστορία του λόφου του Μηχανικού, όπου ενώ κάθονται εκεί οι συμπολίτες μας 

από το 1948-1950 και ενώ πήραμε εμείς απόφαση για αλλαγή και αποχαρακτηρισμό δεν 

εγκρίνεται. Έχω την γνώμη, ότι θα είμαστε σε θέση να απαντήσουμε λογικά και κατά τρόπο 

επωφελή για τους συμπολίτες μας στην κάθε ένσταση. Μην μας ζητάτε όμως αυτή την 

στιγμή, στο σχέδιο και στον κόπου που έγινε να αρχίσει το Δημοτικό Συμβούλιο να λέει να 

κάνουμε αλλαγές σε διάφορα σημεία. 
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Έτσι δεν θα καταλήξουμε πουθενά, θα προχωρήσει η εισήγηση, θα γίνουν οι αναρτήσεις, θα 

υποβάλλετε τις ενστάσεις ή θα λάβουμε υπόψη τις μέχρι τώρα αντιρρήσεις σας και θα 

τελειώσει η ιστορία με 90% δικαίωση όλων. 

κ. Νυκτοπάτης: Κύριε Δήμαρχε με καλύψατε με ορισμένα πράγματα. Υπάρχει 

όμως στο Ιμαρέτ κάποιος ο οποίος αδικείται κατάφορα. Από την στιγμή που είπατε ότι θα 

γίνουν όλα αυτά, δεν έχω να προσθέσω τίποτε άλλο. 

κ. Γκότσης:  Εγώ συμφωνώ να γίνει άρση αυτής της κατάφορης αδικίας. 

κ. Τερζόπουλος:  Κύριοι συνάδελφοι θα πρέπει να δούμε και γενικότερα το θέμα. Να 

μην περιμένουμε τον πολίτη να έρθει και να μας χτυπήσει την πόρτα όταν αδικείται. 

Υπάρχουν και πολίτες οι οποίοι από συστολή ή από αξιοπρέπεια δεν έρχονται να μας 

ενημερώσουν. Είναι δύσκολο το έργο αλλά πρέπει να το προχωρήσουμε σ' αυτή την 

κατεύθυνση. 

κ. Πρόεδρος: Άρα να υποθέσω ότι ψηφίζεται ομόφωνα το θέμα. Απλά να 

ξεκαθαρίσω ότι για το συγκεκριμένο πολύγωνο το Δ.Σ. δεν τοποθετείται επί του συντελεστή 

δόμησης. Κατά συνέπεια, στο αποφατικό μας δεν θα έχουμε την παραμικρή αναφορά για το 

γνωστό πολύγωνο που αναφέρεται στην εισήγηση, το 282. Δεν τοποθετούμαστε για τον 

συντελεστή δόμησης, δεν είναι δική μας αρμοδιότητα. Άρα και το 16° θέμα εγκρίνεται 

ομόφωνα. 

 

 

- Εγκρίνεται ομόφωνα. 

 

 

ΘΕΜΑ 17ο:  Απόψεις της Επιτροπής επί των ενστάσεων της μελέτης: «Αποτύπωση- 

Κτηματογράφηση Χιονοχωρίου». 

 

 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Εισαγωγικά, θέλω να πω δυο λόγια και βέβαια, τα μέλη της 

Επιτροπής τα οποία κάνανε αυτή την δουλειά, αν κρίνει το Δ.Σ. αναγκαίο να δώσουν 

εξηγήσεις  και διευκρινήσεις, να το κάνουν. 

Εγώ πιστεύω ότι οι Κοινότητες Οινούσα, Επτάμυλοι, κατ' επέκταση και το Χιονοχώρι 

και ο Ελαιώνας που μπήκανε στον Δήμο Σερρών με τον Καποδίστρια, ήτανε τυχεροί; Παρότι 

στον Ελαιώνα δεν μπορέσαμε ακόμα να κάνουμε κάτι, αλλά όμως προχωράμε. Για τον λόγο 

ότι οι Κοινότητες οι οποίες περιήλθαν στον Δήμο είναι λίγες και μικρές και με μια έρευνα 

που έκανε η ΕΔΕΥΑ, ο Δήμος Σερρών είναι από τους Δήμου που Πανελληνίως υπέστη την 

μικρότερη αλλαγή 0,76 σε σχέση με άλλους Δήμους που άλλαξαν από 1, από 2 μέχρι και 60-

70,  οι  νεοσύστατοι Δήμοι. Και για τον λόγο ότι μπόρεσε και υλοποιήθηκαν κάποια έργα από 

το ποσό που παίρνει ο Δήμος από το ΕΠΤΑ είναι αξιόλογο έστω και το 15% κι αυτό 

διατέθηκε σχεδόν εξ' ολοκλήρου για τους οικισμούς αυτούς. 

Ειδικά για το Χιονοχώρι, υπήρχαν δύο ευτυχείς συγκυρίες. 

Ένα, αξιόλογοι συμπολίτες μας κατάλαβαν την αξία αυτού του παραδοσιακού οικισμού 

και άτυπα αλλά επί της ουσίας, έπεισαν τους συμπολίτες τους να ακολουθήσουν μια φόρμα 

επεμβάσεων και να μην καταστρέψουν το χωριό. Υπήρχε η συγκυρία μιας έκτακτης 

χρηματοδότησης από τον κ. Φλωρίδη μέσω της Νομαρχίας ειδικά για την δύσβατη περιοχή 

αυτή, με σκοπό την αξιοποίηση του Μενοικίου Όρους και έτσι πολύ γρηγορότερα απ' ότι το 

περιμέναμε εμείς, έγινε και ο δρόμος και θα συνεχιστεί προς τα πάνω. Η περιοχή απέκτησε 
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αυτομάτως άλλο ενδιαφέρον και άλλη αξία, δεδομένου δε ότι ανεβαίνει και η αισθητική αλλά 

και η ποιότητα ζωής όσον αφορά τα παραδοσιακά, την υγιεινή και δεύτερη κατοικία κ.λ.π. 

Είναι γνωστό βέβαια, ότι εδώ πέρα δεν υπάρχουν ούτε κτηματολογήσεις, κ.λ.π. 

Γι' αυτό μια από τις σπουδαίες δουλειές που κάνουμε και μέσα από την χρηματοδότηση 

από το ΕΠΤΑ, είναι η κτηματογράφηση-πολεοδόμηση όλων των οικισμών αυτών. Αν 

προσέξατε, στα θέματα που εγκρίναμε, είναι 53 εκ. δρχ. περίπου που βγήκαν από το ΕΠΤΑ 

για να γίνουν οι κτηματογραφήσεις κ.λ.π. των Επταμύλων, της Οινούσας, του Ελαιώνα και 

του Ξηροτόπου. 

Και έτσι ο Δήμος βρίσκεται στην θέση να το προλάβει αυτό το πράγμα. Επειδή υπάρχει 

η τάση για δεύτερη κατοικία αντί να χτίζουν και μετά να γιατρεύουμε όπως γίνεται μέσα στην 

πόλη, να οριοθετήσουμε, να ξεκαθαρίσουμε και η ανάπτυξη αυτή να γίνει με κάποιες αρχές. 

Και πρώτα ξεκινήσαμε από το Χιονοχώρι, να γίνει μια κτηματογράφηση. Υπόψη δεν ότι πλην 

ολίγων που έχουνε τίτλους και συμβόλαια τα οποία δεν έγιναν από τον Δήμο Σερρών, είναι 

καταστάσεις που δημιουργήθηκαν πριν η Οινούσα σαν Κοινότητα και το Χιονοχώρι σαν 

οικισμός της Κοινότητας Οινούσας, περιέλθουν στον Δήμο. 

Οι περισσότεροι από αυτούς, φαίνονται ως φερόμενοι ιδιοκτήτες. Λέμε λοιπόν ότι 

πήραμε απόφαση να γίνει μια κτηματογράφηση. Αυτή η χαρτογράφηση έβγαλε κάποια 

αποτελέσματα και ορίσαμε μια 9 μελή επιτροπή, να κάνει κάποιες διαπιστώσεις επί των 

πορισμάτων αυτής της χαρτογράφησης. 

Οι κάτοικοι και με το δίκιο τους, κάποιοι από αυτούς υπέβαλλαν ενστάσεις κι ερχόμαστε 

εμείς σήμερα, να γνωματεύσουμε επί του προσωπικού της επιτροπής, αν το αποδεχόμαστε ή 

όχι, έτσι ώστε αν μεν δεν το αποδεχόμαστε να ορίσουμε κάποια άλλη διαδικασία, για να τα 

εξετάσουμε ξανά αυτά από την αρχή, αν όμως το αποδεχόμαστε αυτό το πρακτικό, να 

δώσουμε την εντολή στους επιστήμονες να συνεχίσουν πλέον με άλλες πολεοδομικές 

εργασίες όπως είναι η ρυμοτόμηση, η πολεοδόμηση γενικότερα. 

Εγώ νομίζω ότι και ο επιστήμονας, ο τοπογράφος και τα 9 μέλη της επιτροπής, έκαναν καλή 

δουλειά.   Πιθανόν κάποιοι παραπονιούνται, πιθανόν κάποιοι νομίζουν   ότι είναι αδικημένοι. 

Διαδικασία δικαίωσης, υπάρχει νομίζω. Εμείς τώρα προσδιορίσαμε περίπου τις δημοτικές 

ιδιοκτησίες και λέμε ποια από αυτά που τα διεκδικούν ιδιώτες δεν είναι των ιδιωτών. 

Εγώ για να μην μιλήσω ξανά, προτείνω επίσης να αποδεχτούμε το πρακτικό της επιτροπής να 

συνεχίσει η διαδικασία πολεοδόμησης του οικισμού, γιατί θα προσφέρουμε μεγάλη υπηρεσία, 

θα είναι ένας από τους λίγους οικισμούς στην Ελλάδα, που σώζεται έτσι με την 

παραδοσιακότητα και την ομορφιά που έχει, πιθανόν θα βγάλουμε και αν το καταφέρουμε 

και τελειώσουμε την πολεοδόμηση, θα εξασφαλίσουμε και χρήματα από το ΥΠΕΧΩΔΕ και 

όσοι από τους φερόμενους ιδιοκτήτες νομίζουν ότι αδικούνται με την πρόταση που κάνει ο 

τοπογράφος και το πρακτικό της 9μελούς επιτροπής των κατοίκων από το Χιονοχώρι, ας 

δούμε ή μια δεύτερη διαδικασία επανεξέτασης των ενστάσεων ή ας επιδιώξουν να 

αποδείξουν με την δικαστική οδό, το δίκαιο των απαιτήσεων τους. 

κ. Σπυρόπουλος Γεώργιος: Θέλω να πω, ότι το έργο της επιτροπής ήτανε δύσκολο, 

λόγω έλλειψης στοιχείων, θα δεχόμουνα το οποιοδήποτε πρακτικό αν υπήρχε κάποιο 

σκεπτικό. Και τι εννοώ σκεπτικό, κάποια επιχειρήματα που θα αντικρούουν τα δικαιώματα 

που έχει ο κάθε ενιστάμενος. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα ήθελα να μου πείτε συγκεκριμένα, ομιλείτε εκ μέρους όλων των 

ενισταμένων; 

κ. Σπυρόπουλος: Όχι ομιλώ συγκεκριμένα για τον πελάτη μου. Στην συγκεκριμένη 

ένσταση,  το  σκεπτικό  της  απόρριψης της,  είναι τελείως  αόριστο. Λέει, ότι δεν δέχεται την 

 

21 



 

 

ένσταση, διότι υπάρχει δρόμος κοινοτικός. Με ποια στοιχεία διαπιστώθηκε ότι η έκταση αυτή 

είναι δρόμος κοινοτικός ή δημοτικός; Δεν υπάρχουν στοιχεία, και τελείως αόριστα 

απορρίπτεται μια ένσταση η οποία ήταν τελείως τεκμηριωμένη προσκομίζοντας κάποια 

έγγραφα, κάποιες ένορκες βεβαιώσεις και κάποιες αποφάσεις Δ.Σ. Κι όμως δεν αναφέρονται 

αυτά σε κανένα έγγραφο. Λέτε εσείς, ότι κάθε ενιστάμενος έχει το δικαίωμα να ζητήσει την 

δικαστική προστασία. Κι εγώ σας λέω, γιατί μετακινείτε την δαπάνη, αυτή στους 

ενισταμένους και ο Δήμος δεν μπαίνει στην δικαστική διαδικασία; Γιατί δηλαδή να 

διεκδικήσω εγώ το δικό μου εμπράγματο δικαίωμα και να μην αμφισβητείτε εσείς το δικό 

μου εμπράγματο δικαίωμα; Ο κ. Τερζόπουλος μίλησε για κάποιους δημότες που 

ταλαιπωρούνται. Δε νομίζετε ότι αυτή δεν είναι τακτική να ταλαιπωρείτε τους δημότες και ο 

Δήμος δεν πρέπει να ταλαιπωρεί τους δημότες; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τώρα ομιλείτε σαν δικηγόρος ή σαν πολιτικός; Σας παρακαλώ μην 

έρθουμε σ' αυτά, είσαι πληρεξούσιος δικηγόρος. 

κ. Σπυρόπουλος: Δεν κάνω πολιτική, αλλά και σαν πληρεξούσιος δικηγόρος, σας 

λέω, γιατί μετακινείτε αυτή την ενέργεια; Γιατί δεν διεκδικείτε εσείς; 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εμείς το θεωρούμε δικό μας, γιατί να το διεκδικήσουμε; 

κ. Σπυρόπουλος: Με ποια στοιχεία κύριε Δήμαρχε; Με πληροφορίες που συνέλεξαν 

τα μέλη της Επιτροπής αορίστως; 

Ενιστάμενος: Έχουμε ένα χωριό και δεν ξέρουμε ποια είναι τα σύνορα μας. Έρχεται 

κάθε Υπηρεσία, π.χ. το Δασαρχείο και λέει ότι μέσα στην αυλή μας το διεκδικεί αυτό. Εμείς 

σαν Χιονοχωρίτες κάνουμε την ερώτηση και λέμε, ποια είναι τα σύνορα του οικισμού; Η 

Δημοτική Αρχή τι κάνει; θα οριοθετήσει αυτό το κομμάτι που λέγεται Χιονοχώρι; Όσο για τα 

οικόπεδα, βρισκόμαστε σ' ένα χωριό που χρονολογείται  από το 1270. Οι κάτοικοι 

κτηνοτρόφοι στο επάγγελμα, εκτός από ένα σπίτι, είχαν και από ένα οικόπεδο για τις ανάγκες 

τους. Αυτά τα οικόπεδα είναι τα λεγόμενα παράνομα, στην ουσία όμως, η αγοραπωλησία 

γινότανε με τιμήματα. Π.χ. με ζώα, κ.λ.π. Δεν σημαίνει ότι δεν είναι δικά τους επειδή δεν 

είχανε χαρτιά. Έρχεται κάθε υπηρεσία, και λέει ότι δεν είναι δικό σου. Εδώ θέλουμε να δείξει 

το Δημοτικό Συμβούλιο κάποια ευαισθησία, γιατί από πουθενά δεν πήραμε ούτε κλήρο ούτε 

τίποτα. Σαν Έλληνες κι εμείς και οι πατεράδες μας σε όλους τους αγώνες λάβαμε μέρος. 

κ. Βέρρος: Κύριε Πρόεδρε, κύριε Δήμαρχε, κύριοι συνάδελφοι, είπε ο Δήμαρχος ότι 

πήραμε μια απόφαση για να κάνουμε μια κτηματολόγηση του Χιονοχωρίου. Εγώ δεν θα πω 

1, θα πω 3. Η μια ήτανε η απόφαση μας να κάνουμε χαρτογράφηση του χώρου και να 

κάνουμε κτηματολόγηση με φερόμενους ιδιοκτήτες. Με μια δεύτερη απόφαση μας, 

ορίστηκαν ένας δημοτικός σύμβουλος, ένας από το Τοπικό Συμβούλιο Οινούσας και ένας 

τεχνικός δημοτικός υπάλληλος κατά προτίμηση να είναι Χιονοχωρίτης. Πραγματικά, ήμουνα 

εγώ, ο κ. Τραγούδας και ο Ταράσης Γεώργιος. Η δουλειά αυτή ανατέθηκε στο τεχνικό 

γραφείο του κ. Σταμούλη, ο οποίος έκανε την χαρτογράφηση και με παρέμβαση δική μας να 

του υποδεικνύουμε όσο ήταν δυνατόν τα ονοματεπώνυμα και τα όρια του κάθε δημότη. 

Οριστικοποιήθηκε αυτή η φάση και έγινε η πρώτη ανάρτηση. Αφού έγινε η ανάρτηση, έγιναν 

12 ενστάσεις, η μια είναι καταγγελία και είναι προσωπικά εναντίον μου και θ' αναφερθώ και 

σ' αυτές συγκεκριμένα. Ζητήσαμε από το Δ.Σ. το οποίο πρότεινε 7 άτομα, για να υπάρχει 

μεγαλύτερη αληθοφάνεια εγώ προσωπικά ζήτησα 9μελή επιτροπή. Έγιναν πάνω από 15 

συναντήσεις αυτής της επιτροπής μέσα σ' αυτή την αίθουσα, με σκοπό να υπάρχουνε όσο το 

δυνατό λιγότερα προβλήματα. 

Έπρεπε όμως να ακολουθήσουμε μια γραμμή με ποια κριτήρια θα ακολουθήσουμε την 

εξέταση  των ενστάσεων.  Αποφασίστηκε  και είπαμε,  όσοι δημότες έχουν πιστοποιητικά από  
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της τέως Κοινότητα Οινούσας, στην οποία με κάποιο τοπογραφικό διάγραμμα που έλεγε ότι 

δεν θίγονται δημοτικά συμφέροντα, ένα δεύτερον όσοι είχανε συμβόλαια, γιατί βρέθηκαν και 

συμβόλαια από το 1930-1931. Μιλάμε για το αραιοδομημένο τμήμα. 

Και όσο αφορά για το πυκνοδομημένο τμήμα, επειδή το 100% της επιτροπής στο οποίο 

ήμουνα κι εγώ, είχαμε και 7 δημότες από Χιονοχώρι, που σημαίνει ότι ήταν τουλάχιστον όλοι 

μεγαλύτεροι από εμάς. 55 ετών και άνω, άρα γνωρίζουνε τον χώρο γιατί εκεί μεγαλώσανε. 

Ξεκίνησε η διαδικασία και να αναφερθώ λίγο στις ενστάσεις, για το πώς οριοθετείται ο 

δρόμος για το οικόπεδο Μητριτώνη. Έχω μια φωτογραφία από το 1975, για το οικόπεδο 

αυτό. Είναι ένα οικόπεδο το οποίο φαίνεται στην φωτογραφία 250-270 τ.μ. Δεν μ' ενδιαφέρει 

πως πάρθηκε το πιστοποιητικό από την τέως Κοινότητα για τα 503 τ.μ. Προσκομίστηκαν 

συμβόλαια, στην Κτηματολόγηση το οικόπεδο έφτασε να έχει 527 τ.μ. Ζητάει ένα άλλο 

οικόπεδο, δίπλα από αυτό. Αν θα δείτε την φωτογραφία, ο δρόμος χωρίζει το αγορασμένο 

οικόπεδο το οποίο έχει πωληθεί ήδη από τον κ. Μητριτώνη, το οποίο είναι διαπραγματεύσιμο 

κι αυτό και ήδη είναι πουλημένο σχεδόν κι αυτό που ζητάει να πάρει από το Δ.Σ., δεν έχει 

καμιά σχέση, δεν είναι όμορο του οικοπέδου του. 

Εγώ έφυγα από το χωριό οκτώ χρονών, έτσι το θυμάμαι, έτσι είναι και σήμερα, με μια 

μετατόπιση του που έγινε πάνω από το συγκεκριμένο οικόπεδο, σ' ένα οικόπεδο της 

Κτηματικής Υπηρεσίας, το οποίο ήδη χρεώθηκε σε κάποιον δημότη μας, ο οποίος πληρώνει 

ενοίκια. Άρα δεν έχουμε κανένα πρόβλημα, όσον αφορά τον συγκεκριμένο δρόμο. 

Να πάμε στην δεύτερη ένσταση του κ. Θεοχάρη. Ο κ. Θεοχάρης. 

κ. Σπυρόπουλος: Κύριε Βέρρο αυτές οι φωτογραφίες αναφέρονται στο πρακτικό; 

κ. Βέρρος:  Όχι. 

κ. Σπυρόπουλος: Για ποιο λόγο δεν τις αναφέρετε; Πως εγώ θα κάνω αγωγή; 

κ. Βέρρος: Να κάνετε αγωγή, θα σας τις δώσω. θέλετε να σας φέρω 2 τοπογραφικά 

με 2 διαφορετικά συμβόλαια, το συγκεκριμένο οικόπεδο πουλήθηκε σε δύο διαφορετικούς 

δημότες μας. 

Όσον αφορά τον δεύτερο δημότη μας, είχε κάνει μια περίφραξη, δυστυχώς για μένα τότε 

ο Πρόεδρος της Κοινότητας Οινούσας, δεν είχε την δύναμη, έτσι θα το έλεγα, να κάνει 

διοικητική αποβολή, προεκλογική περίοδος και κατεβαίνει με αίτημα στο Δασαρχείο και 

έγινε διοικητική αποβολή από το Δασαρχείο Σερρών, με αποτέλεσμα, πήγε και ξήλωσε την 

περίφραξη του που σημαίνει ότι αναγνώρισε το λάθος το. Το ξαναπεριέφραξε και μετά την 

αποτύπωση ξανάγινε πάλι διοικητική αποβολή από το Δασαρχείο Σερρών και είχαμε το ίδιο 

αποτέλεσμα. 

Αυτά όσον αφορά για τους δύο ενιστάμενους που είναι εδώ. Επί τροχάδην θα πω για τις 

άλλες ενστάσεις, γιατί δεν ήταν ουσιαστικές. Είναι ένα οικόπεδο το οποίο στην ένσταση του 

είναι διαφορά μεταξύ δύο ιδιοκτητών, δεν μας ενδιαφέρει, είναι θέμα δικό τους. 

Υπήρχαν 3 ενστάσεις ένας δημότης μας είχε κλείσει τον δρόμο και άλλοι 2 είχανε 

καταπατημένα 2 οικόπεδα. Σ' ένα άλλο οικόπεδο από λάθος του τοπογράφου, το διπλανό 

σπίτι επειδή ήταν ερείπιο, προσαρτήθηκε σ' ένα άλλο οικόπεδο. Όντως του αναφέρθηκε ένα 

τμήμα του οικοπέδου του. Σε μια άλλη ένσταση, στην οποία εμείς το είχαμε χαρακτηρισμένο 

στην επιτροπή σαν δημοτικό, μετά την ανάρτηση αφού ζητήσαμε και δηλώσεις ιδιοκτησιών 

μας προσκόμισαν οι άνθρωποι συμβόλαια και δικαιώνονται έτσι, γιατί στην πρώτη φάση δεν 

είχαν χαρτιά. Άλλα τρία οικόπεδα και ονομαστικά Θεοχάρη-Μπέλλα-Τραγούδα, δεν έχουμε 

καμιά αρμοδιότητα, διεκδικούνται από τους συγκεκριμένους κυρίους και από την Κτηματική 

Υπηρεσία του Υπουργείου Οικονομικών. 
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Δυστυχώς, το Δημοτικό Σχολείο του Χιονοχωρίου, είναι περίπου 1.500 μέτρα, η 

Κτηματική έχει καταγεγραμμένο μόνο το κτίσμα, περί στα 120 τ.μ. ως δικό της από το 1950. 

Αν θα πάμε και σήμερα στο Χιονοχώρι, σε κάθε δικό της ακίνητο, τα οποία κατέγραψε 

μεταξύ 1950 και 1955, τα έχει όλα αριθμήσει με μπλε μπογιά. 

Τα αναγνωρίζουμε, τα γνωρίσαμε και σαν κάτοικοι του χωριού, ο κ. Θεοχάρης το 

οικόπεδο του, το αγόρασε από την Κτηματική, που σημαίνει ότι υπήρχε Κτηματική Υπηρεσία 

στο Χιονοχώρι. 

Και για άλλα 3 οικόπεδα, για τα οποία έγινε ένσταση όπως σας είπα για την καταγγελία 

Ζήση Μπέλλα, Ιωάννη Μπέλλα, Σουλτάνα, κ.λ.π. προσκομίστηκαν συμβόλαια κι από αυτούς. 

Αφού η επιτροπή πήγε κι επί τόπου στο χώρο εμείς οι μικρότεροι που ήμασταν οι 

οριοδείκτες, κάποια στενά δρομάκια, θα έλεγα γαϊδουρόδρομους, τους γνωρίζαμε. Κάναμε 

μια δεύτερη παρέμβαση μετά και διορθώσαμε και τοποθετήσαμε και κάποιους δρόμους τους 

οποίους είχαμε μπερδέψει στην πρώτη αποτύπωση. 

Αυτά σε γενικές γραμμές, αυτές ήταν οι ενστάσεις και εμείς επιμένουμε υπέρ του 

Δήμου, ότι τα οικόπεδα είναι του Δήμου. 

 κ. Σωτηριάδης: Οι θεωρούντες αδικημένοι κατά την επιτροπή, με μια δίκαιη 

καταγραφή, τι δικαιώματα προσφυγής έχουν οι κατά την γνώμη τους θιγόμενοι; 

κα Ζαπάρα: Συνέχεια της ερώτησης του κ. Σωτηριάδη. 

Επειδή ακριβώς ακούστηκε ότι αυτοί που διεκδικούν πρέπει να πάνε στο δικαστήριο. 

Εγώ θέλω να ρωτήσω τώρα την επιτροπή, και εσάς σαν πρόεδρο της επιτροπής, πιστεύετε 

εσείς ότι μέσα σ' αυτό το πρακτικό, μετά την πολύ σπουδαία δουλειά που κάνατε και 

δύσκολη, έτσι την καταλαβαίνω κι εγώ, πιστεύετε ότι το έχετε κάνει το πρακτικό έτσι, ώστε 

αυτοί οι άνθρωποι που θα φτάσουνε στα δικαστήρια θα έχουν την δυνατότητα μέσα απ' 

αυτούς τους συλλογισμούς σας να διεκδικήσουν, ή μένουν κάποια κενά που θα αδικήσουν 

κάποιους ανθρώπους; Είναι πολύ βασικό αυτό, να μην αδικήσουμε με την παράλειψη την 

δική μας, εδώ της επιτροπής του Δήμου. Και αν το πρακτικό για κάποιους λόγους και ακόμη 

και επειδή η επιτροπή πρώτη φορά αντιμετωπίζει ένα τόσο μεγάλο θέμα, έναν οικισμό, δεν 

είναι τεκμηριωμένο όσο πρέπει, έστω και ένας αν αδικηθεί από τους ανθρώπους, εμείς εδώ 

σαν Δ.Σ. να έχουμε την ανοχή να το ξαναεπεξεργαστείτε. Γιατί εγώ αντιλήφθηκα ότι κάποιες 

περιπτώσεις πιθανό να μην έχουν το δικαίωμα και να μην μπορούν να αντλήσουν απ' αυτό το 

πρακτικό τα τεκμήρια που χρειάζονται οι ιδιοκτήτες για να δικαιωθούν στο δικαστήριο. 

κ. Βέρρος: Αυτή η επιτροπή, θα πρέπει να είναι όλοι μάρτυρες στο δικαστήριο. 

κα Ζαπάρα: Είπε ο κ. Βέρρος ότι αυτά τα μέλη της επιτροπής, θα πάνε και θα 

καταθέσουν στο δικαστήριο κι αυτό είναι πολύ βασικό, γιατί εδώ πρόκειται για περιοχές 

ανθρώπων, για καταγωγές, που τους πονούν. Και είπατε συγχρόνως ότι η επιτροπή 

ονομαστικά, δεν εκλέχθηκε, αλλά ορίστηκε. Κοιτάξτε λοιπόν αυτή την περίπτωση. Μήπως 

τελικά όταν θα φτάσουν στο δικαστήριο, δεν θα έχουν την κάλυψη αυτή του Δ.Σ. για να είναι 

οι μαρτυρίες τους και η κατάθεση τους εκεί τεκμηριωμένη; 

κ. Πρόεδρος: Αν θα στραφεί οποιοσδήποτε θιγόμενος και φερόμενος ιδιοκτήτης, 

γιατί αυτό το πρακτικό της επιτροπής δεν του κατοχυρώνει μέρος ή το σύνολο της 

ιδιοκτησίας την οποία διεκδικεί, δεν σημαίνει ότι θα στραφεί εναντίον 9 φυσικών προσώπων 

που συναπαρτίζουν την επιτροπή, θα διεκδικήσει δικαστικά να αποκτήσει, να δικαιωθεί ότι 

αυτό το κομμάτι γης του ανήκει και βέβαια αν εμείς το έχουμε κτηματογραφήσει ως 

δημοτικό, θα στρέφεται κατά του Δήμου Σερρών, όχι κατά των 9 μελών της επιτροπής. Από 

κει και μετά, είναι δικαίωμα κα του Δήμου να προσκομίσει όλα εκείνα τα στοιχεία, τα οποία 

θα πείσουν το δικαστήριο ότι αυτή η γη είναι δημοτική, πρώην Κοινοτική. Δεύτερο στοιχείο 

αυτό. Με  την λογική  ότι είναι οι φερόμενοι  ιδιοκτήτες δεν σημαίνει ότι είναι και ιδιοκτήτες,  
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δεν έχουν τίτλους στα χέρια τους, πλην ολίγων που έχουν μια ένορκη βεβαίωση δύο άλλων 

συμπολιτών τους και τίποτα άλλο. Ούτε συμβόλαια έχουν, ούτε πιστοποιητικό του 

Κοινοτάρχη έχουν ότι δεν θίγονται τα κοινοτικά συμφέροντα τότε, κ.λ.π. Αλλά ποιος είναι ο 

σκοπός τον είπε και ο κ. Δήμαρχος εισηγητικά, η Κτηματογράφηση αποτύπωσης-

χαρτογράφησης-πολεοδόμησης και στο Χιονοχώρι και στα άλλα Δημοτικά Διαμερίσματα. Να 

διασφαλιστούν εκείνες οι εκτάσεις, οι οποίες αύριο θα είναι οι κοινόχρηστες εκτάσεις, οι 

κοινωφελείς εκτάσεις. Να διασφαλιστούν οι εκτάσεις που θα γίνουν δρόμοι, που θα γίνουν 

πλατείες, που θα γίνουν πάρκα, που θα γίνουν τα έργα υποδομής. Με την λογική ότι ο 

καθένας φερόμενος ιδιοκτήτης διεκδικεί το κομμάτι και για να του κάνουμε το χατίρι, στο 

τέλος το σύνολο αυτής της έκτασης που οριοθετούμε σαν οικισμό Χιονοχωρίου, θα είναι 

απλά 100 ή 200, ή 500 ιδιοκτησίες. 

Και θα έρθει η ώρα να ανοίξουμε δρόμους και θα πρέπει να κάνουμε απαλλοτριώσεις 

αναγκαστικές, ή να κάνουμε αυτές τις υποδομές, έξω από τον οικισμό. Να κάνουμε πλατεία 

σε 500 μέτρα έξω από τον οικισμό. Να κάνουμε χώρο για σχολείο, άλλα 500 μέτρα έξω από 

το χωριό. 

Αν δεν διασφαλιστούν δηλαδή αυτές οι δημοτικές εκτάσεις, δεν πρόκειται να γίνει καμιά 

πολεοδόμηση. Δείτε τι διαφορά πρακτικά την γνωρίζετε κάποιοι πολύ καλά, ίδια κατάσταση 

σε επίπεδο κινηματογράφησης και ακόμα χειρότερη, υπάρχει στον οικισμό του Ξηροτόπου. 

Τι συνέβη όμως στον Ξηρότοπο; Κι εκεί δεν υπάρχουν τίτλοι, όπως και στο Χιονοχώρι, αλλά 

προηγείται το Χιονοχώρι από τον Ξηρότοπο. Αλλά τι διασφάλισαν οι πάρεδροι του τότε 

οικισμού, πριν γίνει ο Καποδίστριας, με την συνεργασία του Δήμου; Εξασφαλίστηκαν δρόμοι 

κοινοτικοί. Στον οικισμό του Ξηροτόπου, υπάρχουν δρόμοι. Τίτλοι μπορεί να μην υπάρχουν, 

αλλά υπάρχει πλατεία, υπάρχει χώρος για σχολείο, υπάρχει χώρος για εκκλησία, υπάρχει 

χώρος για γήπεδο, χώρος πρασίνου υπάρχει. Κατά συνέπεια, όταν θα έρθει η ώρα της 

αποτύπωσης-κτηματογράφησης αυτών των οικισμών, αυτοί οι χώροι είναι εξασφαλισμένοι. 

Εμείς ως Δ.Σ. προβλέποντας την ανάπτυξη αυτού του οικισμού, ότι αύριο θα πρέπει να 

κάνουμε δρόμους, να δημιουργήσουμε υποδομές ύδρευσης, ΔΕΗ, πλατείες, κ.λ.π. και αν 

τώρα άκριτα και για να μην χαλάσουμε χατίρια, αποδεχόμαστε τα αιτήματα και τις 

διεκδικήσεις όλων των φερομένων ιδιοκτητών στο τέλος δεν θα μείνει ούτε μια πιθαμή γης 

για το Δήμο, για να κάνει αυτές τις δράσεις. 

κ. Μπάρκας: Ήθελα να ρωτήσω πόσα οικόπεδα χαρτογραφήσατε. 12 (δώδεκα) 

άτομα κάνανε ένσταση, πόσα δηλαδή οικόπεδα; 

κ. Βέρρος: 230 δηλώσεις ιδιοκτησιών είχαμε. 

κ. Μπάρκας: Και τι ηλικία είχανε αυτοί; 

κ. Βέρρος: Τα υπολογίζουμε περίπου στα 170-180 οικόπεδα. 

κ. Μπάρκας: Αυτά έχουνε συγκεκριμένο εμβαδόν; 

κ. Βέρρος:  Εκτός από 2 οικόπεδα τα οποία έχουν συμβόλαιο και εμβαδόν από 1 

στρέμμα, τα υπόλοιπα οικόπεδα δεν υπερβαίνουν τα 300-350 μέτρα. 

κ. Μπάρκας:  Και γιατί τέτοιο πείσμα για το Χιονοχώρι και δεν αρχίσατε από τον 

Ελαιώνα, ή από το Μετόχι; 

κ. Πρόεδρος:Να μην γυρνάμε σε αποφάσεις του Δ.Σ. από το 1999. Ας 

αφήσουμε αυτές τις σκοπιμότητες, σας παρακαλώ. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η διαδικασία από εδώ και πέρα ποια θα είναι; 

κ. Βέρρος: Νομίζω ότι μπορούμε να κάνουμε μια δεύτερη ανάρτηση και μετά 

μπορούμε να προχωρήσουμε σε πολεοδόμηση. 

Και για να καλύψω την κυρία Ζαπάρα, αυτά τα 4-5 οικόπεδα τα συγκεκριμένα, έχουν 
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όλα διοικητική αποβολή από την πρώην κοινότητα Οινούσας, που σημαίνει ότι αν υπήρχε 

διάθεση από τη πλευρά των δημοτών να πάνε στα δικαστήρια έπρεπε ήδη να έχουνε πάει εδώ 

και 4-5 χρόνια. 

 κ. Παναγιωτόπουλος Ελευθέριος (υπάλληλος Δήμου): Για το Χιονοχώρι, θα πρέπει 

να γίνει κατανοητός ο ρόλος του Δημοτικού Συμβουλίου. Εδώ μιλάμε για ένα ιδιοκτησιακό 

καθεστώς, που σημαίνει ότι απόφαση και να πάρει το Δ.Σ., οι άνθρωποι εκεί δεν παίρνουν 

τίτλους. Ο τίτλος για να παρθεί, χρειάζεται ένας δικαστικός αγώνας. Άρα έτσι κι αλλιώς, όταν 

φτάσει η ιστορία στο Εθνικό Κτηματολόγιο όπου εκεί ζητάνε παραστατικό, θα 

επιβαρυνθούνε οι άνθρωποι και θα πάνε. Επομένως, έτσι κι αλλιώς θα επωμιστεί ο κάθε 

κάτοικος με κάποια διαδικασία. Εμείς φέραμε αυτό το θέμα μέσα στο Δημοτικό Συμβούλιο, 

γιατί δεν υπάρχει άλλος τρόπος. Μαζέψαμε διάφορα κομμάτια που γίνονται και είπαμε: 

Κτηματογράφηση χρησιμοποιώντας το έντυπο. Όταν δηλαδή βάζαμε τον κάτοικο να κάνει 

δήλωση ιδιοκτησίας, ουσιαστικά δεσμεύαμε ότι αυτό που δηλώνει αποδέχεται ότι έτσι είναι. 

Όχι ότι έχει τίτλο, αλλά υπάρχει ένα παραστατικό στην Υπηρεσία, ότι αυτός ο χώρος, όπως 

φαίνεται στο αντίστοιχο διάγραμμα, είναι αυτός ο ιδιοκτήτης. Τώρα υπάρχει μια 

αμφισβήτηση, ιδιοκτήτης ο Δήμος θεωρείται, ιδιοκτήτης και κάθε ένα φυσικό πρόσωπο. 

Αυτή η αντιδικία μόνο δικαστικά λύνεται, δεν υπάρχει άλλος τρόπος. Σωστά επομένως έθεσε 

ο κ. Βέρρος το θέμα, κι έτσι είχε προδιαγραφεί όταν είχαμε κάνει την πρόταση για την 

επιτροπή από το Τμήμα μέσα, ότι δεσμεύεται αυτή η επιτροπή να εκπροσωπήσει μέσω του 

νομικού συμβούλου του κ. Αμαξόπουλου και της κας Τσινίκα, αν θα παραστούν στο 

δικαστήριο να εκπροσωπήσουν τα συμφέροντα του Δήμου. Ειπώθηκε ότι έγινε με 

πληροφορίες είναι ακόμα ένα κομμάτι. 

Επομένως σήμερα το Δ.Σ. δεν μπορεί να υποκαταστήσει το δικαστήριο και να πει, 

εξετάζω τι μαρτυρίες έκαναν και θα βγάλω την απόφαση. Όχι. Η απόφαση εδώ του Δ.Σ., 

προωθεί την μελέτη στο επόμενο στάδιο. Ποιο θα είναι το επόμενο στάδιο; Αν θα κάνει 

δεκτές τις ενστάσεις, θα κάνουμε τροποποιήσεις σε ότι αφορά τον Κτηματολογικό Πίνακα 

και θα περπατήσουμε σε πολεοδόμηση αν δεν κάνει δεκτές τις ενστάσεις, θα θεωρήσουμε ότι 

είναι δημοτικό και θα περπατήσουμε σε πολεοδόμηση. 

Αν λοιπόν θα βγει μια δικαστική απόφαση, απλώς εκείνο το οικόπεδο που θεωρήθηκε 

δημοτικό και πάει στο φυσικό πρόσωπο, αν από κει δημιουργείται πλατεία θα αποζημιωθεί 

κατά νόμο για να μην αλλάζει κάθε φορά το σχέδιο, ή δεν θα αποζημιωθεί και θα γίνει 

τροποποίηση. 

Είναι άλλο, το στάδιο, αλλά δεν καθυστερούμε και την μελέτη. Επομένως σαν Δ.Σ. σήμερα, 

εσείς σε ότι αφορά το πρακτικό, είτε θα πείτε ναι, είτε θα πείτε όχι, είτε μερικώς ναι, είτε 

μερικώς όχι στις ενστάσεις, θα περπατάει η μελέτη. Όχι ότι αδικείτε τον πολίτη, ο πολίτης σε 

καμιά περίπτωση δεν αδικείται με καμιά απόφαση του Δ.Σ., σε ότι αφορά την κυριότητα, η 

οποία θα πρέπει να αποδειχθεί δικαστικώς. 

Για το προηγούμενο θέμα να πω λίγα λόγια. Στα Άνω Καμενίκια-Ιμαρέτ, υπήρχαν 

κάποιες ενστάσεις. Στην διαδικασία της πράξης εφαρμογής, οι ενστάσεις στο Α' Κεφάλαιο 

της μελέτης, που είμαστε τώρα, έχει να κάνει ο ιδιώτης ένσταση σε ότι αφορά το όνομα, την 

συνιδιοκτησία, τα όρια, το εμβαδόν, τα ποσοστά. Σε ότι αφορά την ρυμοτομία δεν έχει 

δικαίωμα να κάνει ένσταση. Εμείς σαν τμήμα μέσα μαζί με τον μελετητή και τον ΣΧΟΠ, 

κάναμε μια γενική τροποποίηση διότι ειδικά η συγκεκριμένη περιοχή είναι και ανά και 

δόμηση και περίεργο ανάρτημα, δηλαδή δημιουργούσαν δρόμους εκεί που δεν μπορούσαν να 

γίνουν και καταργούσαν άλλους. Κάναμε λοιπόν μια παρέμβαση τέτοια, γιατί θεωρούμε ότι 

κάθε  μια Δημοτική  Αρχή, μελετά μια  πόλη όχι  για  σήμερα.  Άρα  λοιπόν  το  σύστημα,  να  
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αφήνουμε έναν δρόμο όπως είναι σήμερα στα 6 (έξι) μέτρα, δεν έχει καμιά τύχη. Βλέπουμε 

την πόλη για 20 χρόνια μετά, άρα κρατάς ένα κύριο οδικό δίκτυο, και κάνεις 

κατηγοριοποίηση οδών. Μ' αυτό το σκεπτικό λοιπόν, κάνουμε παρεμβάσεις σε ορισμένα 

σημεία της περιοχής. Άρα σήμερα που έρχεται το θέμα από την μια μεριά για ενημέρωση για 

τις ενστάσεις, που μπορούσαμε να μην το φέρουμε καν, γιατί δεν είναι να λάβει το Δ.Σ. 

απόφαση για τις ενστάσεις, θα μπορούσαμε να το στέλναμε κατευθείαν στο Νομάρχη. Εδώ 

όμως, επειδή υπάρχει η τροποποίηση, πρέπει να έχει άποψη το Δ.Σ. 

Η άποψη όμως του Δ.Σ., θεωρώ ότι δεν θα πρέπει να είναι σήμερα ανά πολύγωνο, ανά 

οδό, ανά κάτοικο, θα πρέπει να περάσει όπως προτείνεται από την Υπηρεσία, να αναρτηθεί 

και να εκφράσει ο πολίτης επί των ενστάσεων, γιατί έχουμε τώρα δύο διαδικασίες. 

Διαδικασία ενστάσεων σε ότι αφορά την ανάρτηση Α' Κεφαλαίου και τροποποίηση. Είναι, 

δύο διαφορετικά πράγματα. Με την ανάρτηση που θα ξαναγίνει, θα έχει δικαίωμα ο κάθε 

πολίτης να κάνει ένσταση σ' αυτό το Δ.Σ. Εκεί θα επανέλθει το θέμα, όπου τότε θα έχει 

πραγματικό λόγο το Δ.Σ. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Συνάδελφοι, μετά και από την εισήγηση του κ. Παναγιωτόπουλου, 

να προχωρήσει η μελέτη δεδομένου ότι τελικά, το ποιος είναι ιδιοκτήτης ή όχι, θα φανεί με 

άλλη διαδικασία. 

 

 

- Εγκρίνεται. 

 

 

ΘΕΜΑ 18°: Εξέταση ενστάσεων για την τροποποίηση του σχεδίου πόλεως μεταξύ 

των Ο.Π. 266-269. 

 

 

κ. Πρόεδρος: Υπήρξε απόφαση του Δ.Σ., του 1978, υποβλήθηκαν ενστάσεις, 

πέρασε και η απόφαση από το ΣΧΟΠ και έρχονται τώρα, με δύο χρόνια καθυστέρηση 

περίπου, οι ενστάσεις για να τις εξετάσουμε σαν Δ.Σ. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχω να κάνω μια πρόταση στο Δ.Σ. που νομίζω ότι θα μας 

διευκολύνει επί της ουσίας, και επί του χρόνου και επί της διαδικασίας. 

Είναι ένα πολύ δύσκολο θέμα, στο οποίο πιστεύω ότι πρέπει να καταλήξουμε κάπου. 

Υπάρχει μια διαδικασία ενός σχεδιασμού, υπάρχει το σχέδιο πόλης, υπάρχει μια διαδικασία 

ενός σχεδιασμού από το ΣΧΟΠ, το οποίο προβλέπει έναν ίσιο δρόμο κι έναν πεζόδρομο που 

κατατέμνει στην μέση ένα πολύγωνο και δημιουργεί βέβαια και όψεις, κ.λ.π. και υπάρχουν τα 

δύο σενάρια της υπηρεσία του Δήμου, το ένα που κρατάει τον ίδιο δρόμο τον παλιό που όμως 

καταργεί και τον πεζόδρομο και το δεύτερο επί του οποίου έγιναν και οι ενστάσεις και το 

οποίο έχει ένα σίγμα δρόμου εκεί όπου διατηρεί πράσινο ένθεν και έθεν του σίγμα, όπου 

γίνεται ένας δρόμος βραδείας κυκλοφορίας επειδή έχει την στροφή και βέβαια καταργώντας 

τον πεζόδρομο. 

Εγώ προτείνω με πρωτοβουλία του Δημάρχου και να θέλετε και με τους επικεφαλείς 

των παρατάξεων, να κάνουμε μια τελική και οριστική προσπάθεια εξεύρεσης κοινά 

αποδεκτής λύσης και από το ΣΧΟΠ και από μας. Δηλαδή υπάρχει μια πρόταση του ΣΧΟΠ 

και δύο οι δικές μας θέσεις. Η μια ψηφίστηκε το 1998 και έπ' αυτής γίνονται ενστάσεις. Για 

να μην θεωρηθεί καμιά πλευρά ότι τελικά ευνοούνται κάποιοι και ρίχνονται κάποιοι άλλοι, να 

κάνουμε αυτή την τελική προσπάθεια.  
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Εγώ προσωπικά πιστεύω ότι θα πείσω το ΣΧΟΠ να κάτσει μαζί μας και να κουβεντιάσει και 

ζητώ ένα διάστημα ενός μήνα, για να προσκομίσω στο Δ.Σ. προς απόφαση, 

οριστική πρόταση. Νομίζω ότι μπροστά στον χρόνο που χάθηκε, ένας μήνας δεν είναι τίποτα 

προκειμένου να μην μείνει πίκρα και αμφιβολία σε κανέναν συμπολίτη μας και προκειμένου 

πριν έρθει εδώ, να καταλάβει ο κάθε ένας ιδιοκτήτης, ποια είναι η μοίρα της ιδιοκτησίας, 

διότι υπήρχε ένσταση που έλεγε ότι εμένα αυτή η πρόταση μου <τρώει> το πρόσωπο, και 

εμένα ο κ. Παναγιωτόπουλος μου απέδειξε ότι του το αυξάνει, σε 20 μέτρα,, από 10 ή 18 

μέτρα τα οποία ήτανε. Όμως οι πολιτικές αποφάσεις πρέπει να συνοδεύονται και από την 

πειθώ. Εάν ο άλλος δεν με πιστέψει, είτε είναι σωστή, είτε δεν είναι, το αποτέλεσμα θα είναι 

το ίδιο. Και αν μετά από 10 ή 15 χρόνια που υλοποιηθεί το σχέδιο αυτό, καταλάβει ότι είχε 

άδικο, η ψυχή του, η ψυχολογία του, η εντύπωση του, αλλά και η συνεργασία του για να γίνει 

κάτι καλό, είναι χαμένη. 

 Γι' αυτό λέω να μου δώσετε αυτή την εξουσιοδότηση παρουσία και οποιουδήποτε 

δημοτικού συμβούλου θέλει, αλλά των αρχηγών των παρατάξεων, να κάνουμε μια τελική, 

καθαρή και οριστική διαπραγμάτευση, να την ξέρουν εδώ οι συμπολίτες μας και αυτή τη 

θέση, τελικά αν δεν υπάρχει, θα αναλάβω την ευθύνη να πω στην Υπηρεσία να φέρει την 

πρότασή της. Και πιστεύω ότι σαν Δ.Σ.  θα έχουμε την δύναμη να τοποθετηθούμε υπεύθυνα, 

όπως τοποθετηθήκαμε και στα άλλα θέματα. 

 

 

- Εγκρίνεται η πρόταση του κ. Δημάρχου. 

 

 

ΘΕΜΑ 19ο:  Διατύπωση γνώμης για εγκατάσταση ποιμνιοστασίου σε έκταση 4.138,47 

τ.μ. στην ευρύτερη Δημόσια Δασική Έκταση περιοχής Οινούσας. 

 

 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Καταρτίζονται αυτή την στιγμή οι όροι προκήρυξης για την μελέτη 

τακτοποίησης των κτηνοτροφικών εκκρεμοτήτων. 

κ. Παναγιωτόπουλος Ελ.:  Είχατε πάρει μια απόφαση να κάνουμε μια μελέτη για 

κτηνοτροφικό πάρκο. Προφανώς εμείς δεν έχουμε και τόσο επαφή στα Τμήμα μ' αυτό το 

αντικείμενο κι επειδή είναι επιστημονικό το θέμα, άπτεται με πάρα πολλά αντικείμενα, από 

χωροθέτηση, από περιβαλλοντικά θέματα και από διαχείριση. Καθίσαμε και ψάξαμε και 

μέσω συναδέλφων που έχουν και προσβάσεις, να δούμε τι συμβαίνει πανελλαδικά. Εκείνο 

που μας επέστρεψαν είναι ότι δεν υπάρχει σαν προδιαγραφή το τι μπορεί να γίνει και πως 

μπορεί να επιτευχθεί η όλη διαδικασία. Παλιά υπήρχαν κάποιες αποφάσεις Νομάρχου, οι 

οποίες ουσιαστικά οριοθετούσαν κάποια μικρά πράγματα. Έτσι όπως σκεφτόμαστε εμείς να 

το κάνουμε σαν Δήμος, που να έχει και μια πρωτοπορία, ήθελε κάποια διαδικασία, από την 

Υπηρεσία. Κατ' αρχήν ετοίμασα μια κατάσταση των μελετητών που θα ασχοληθούν μ' αυτό 

το αντικείμενο και δεύτερον όρους σύμβασης, έχοντας υπόψη όλα αυτά τα στοιχεία που σας 

είπα προηγουμένως, τεχνικά, υποδομή, ύδρευση-αποχέτευση, οδοποιία, δασικές εκτάσεις, 

περιβάλλον, διαχείριση, στερεά απόβλητα, υγρά απόβλητα, τι γίνεται με τις γεωτρήσεις, τι 

γίνεται με τους ανέμους, κ.λ.π. 

Αυτό το θέμα βέβαια, γιατί σας είπα ότι δεν είμαι και ειδικός, δόθηκε σε δύο άτομα για 

να έχουμε μια εξωτερική γνώμη. Ο Κώστας Βαβαλέκας ο οποίος ασχολείται με δασικά 

θέματα, που άπτονται του αντικειμένου αυτού και τα άλλα άτομα ήταν οι αδελφοί Μπαή, που  
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έχουν ένα τεχνικό γραφείο και ασχολούνται με το περιβάλλον. Την εβδομάδα αυτή έχουμε 

συνάντηση για να οριστικοποιήσουμε τι θα κάνουμε. Έχε ένα αρκετά υψηλό κόστος, αλλά η 

αποκόμιση δεν θα είναι μόνο η χωροθέτηση των ποιμνιοστασίων σε διάφορα μέρη 

διάσπαρτα, θα έχουμε και την υποδομή για πολλά άλλα πράγματα. Δηλαδή θα έχει 

κατασκευαστεί για μια υποδομή, πάνω στην οποία μπορούμε να κάνουμε και μελλοντική 

οδοποιία και οτιδήποτε άλλο. 

κ. Γκότσης Ηλ.: Αυτά τα ποιμνιοστάσια θα είναι διασκορπισμένα ή υπάρχει ένα 

μοντέλο να γίνουν όλα μαζί; 

κ. Παναγιωτόπουλος Ελ.:   Για όλα μαζί είναι απαγορευτικό και για μετάδοση 

ασθενειών και για άλλα. 

κ. ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ πιστεύω ότι η πόλη και ο Νομός Σερρών έχει αργήσει στο να 

κάνει έναν χωροταξικό σχεδιασμό και πιστεύω ότι αυτή η προσπάθεια που θα κάνουμε εμείς 

τώρα, θα σκοντάψει στην ανυπαρξία χωροταξικού σχεδιασμού από μέρους της Νομαρχίας, 

θέλω δε, να ξέρετε ότι οι εγκρίσεις χρηματοδότησης έργων για χώρους υγειονομικής ταφής 

δεν γίνονται, αν δεν υπάρχει χωροταξικό σχέδιο σε επίπεδο Νομού. 

Εμείς όμως αυτό ξεκινήσαμε να το κάνουμε μέσω του Τοπικού Συμβουλίου έγινε μια 

καλή προσπάθεια από το ΤΕΙ και την έχουμε την μελέτη. Για μέσα στην πόλη τώρα το 

ερευνητικό πρόγραμμα του Πανεπιστημίου θεσσαλονίκης, η μελέτη που κάναμε για τον 

Λαΐλιά, όπου θέλω να ξέρετε ότι η Περιφέρεια την επεκτείνει και στους άλλους ορεινούς 

όγκους βόρεια από τον Στρυμόνα μέχρι την Ζίχνη περίπου και ζητάει από το Υπουργείο να 

ενταχθεί μέσα στο πρόγραμμα και τώρα μ' αυτή την ετοιμασία των όρων προκήρυξης, τελικά 

να γίνει και η χωροθέτηση της κτηνοτροφικής τελικά δραστηριότητας. Πιστεύω δε ότι μαζί 

με ένα βιοτεχνικό πάρκο και είδαμε μέσα στο σχέδιο που έκανε το ΤΕΙ ότι υπάρχει διέξοδος 

αυτός ο σχεδιασμός ο χωροταξικός είναι οριστικά στην τελική του φάση. 

Εδώ τώρα για το συγκεκριμένο αίτημα, αν περιμέναμε να δώσουμε άδεια στον άνθρωπο, 

όταν ολοκληρωθεί αυτή η μελέτη, θα πρέπει να του πούμε να κάνει αίτηση τουλάχιστον μετά 

από 5 χρόνια, διότι δεν είναι εύκολα τα κτηνοτροφικά πάρκα, θα τον προσδιορίσει ο άλλος 

αλλού. Εδώ κάνεις χώρο υγειονομικής ταφής απορριμμάτων όπου τα θάβεις τα σκουπίδια και 

δεν υπάρχει τίποτα στην επιφάνεια και υπάρχουν τόσες αντιδράσεις. Σκεφτείτε σε μια 

περιοχή  να χωροθετηθεί μια κτηνοτροφική μονάδα και δίπλα κάποιος να έχει χωράφια και 

οικόπεδα που θέλει να τα αξιοποιήσει, θα γίνουν ενστάσεις, θα γίνουν προσφυγές, συμβούλια 

επικρατείας, κ.λ.π. κι εγώ δεν είμαι αισιόδοξος. 

Εγώ σαν Δήμαρχος, προτείνω να μην πάρουμε σήμερα απόφαση. Να πάμε, επιτόπου να 

δούμε το μέρος και να συγκροτήσουμε μια επιτροπή εμείς εδώ, για ένα πρόχειρο και 

προσωρινό σχέδιο σταυλισμού και ικανοποίησης αιτημάτων σταυλισμού των κτηνοτρόφων 

της περιοχής μας. Να λέμε δηλαδή ότι περίπου σε ποια μέρη έχουμε κτηνοτροφικές μονάδες 

π.χ. στον Ελαιώνα, στο Χιονοχώρι, στον Ξηρότοπο και να πούμε μ' ένα πρόχειρο σχέδιο ότι 

επιφυλακτικά θα κινούμαστε κάπου εκεί. Και θα λέμε στις αιτήσεις που θα έρχονται ότι 

κάποια άδεια για εγκατάσταση έχει τα χαρακτηριστικά της προσωρινότητας. Επομένως να 

γίνονται ελαφρές και όχι βαριές εγκαταστάσεις και αυτή είναι και η γνωμοδότηση μας προς 

το Δασαρχείο. 

Ζητούμε να μην ληφθεί απόφαση σήμερα, να έρθουν όσοι θέλουν μαζί μου για να δούμε 

το μέρος και ταυτόχρονα να καθίσουμε εδώ πέρα, ο κ. Δήμαρχος και δύο άλλοι δημοτικοί 

σύμβουλοι, ο κ. Βλάχος και ο κ. Νυκτοπάτης μαζί με τους χάρτες που έχουμε από την 

Υπηρεσία, να δούμε που περίπου υπάρχουνε κτηνοτροφικές μονάδες, γιατί πιθανόν μια 

τέτοια μελέτη, να έβγαζε και τους τόπους βόσκησης. Διότι έχουμε αυτή την κατάρα, να  

φυτεύουμε αλλά το δάσος μας γέρασε. 
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Αν πάτε στην τεχνητή λίμνη του Δήμου, κάθε μέρα βόσκουν κοπάδια. Τι πράσινο να 

έχουμε; 

Όμως μια μελέτη θα μπορούσε να βγάλει και που πρέπει τελικά να γίνεται η βόσκηση, 

που επιτρέπεται. 

Να δούμε αν προσωρινά εκφράσουμε μια γνωμοδότηση για προσωρινή άδεια ελαφριάς 

μορφής κτηνοτροφικής μονάδας. 

κ. Νυκτοπάτης:  Κύριε Δήμαρχε, πολύ σωστά όλα αυτά που είπατε, κατά την 

γνώμη μου δεν έπρεπε να έρθει σε θέμα τώρα, έπρεπε να εξεταστούν όλα αυτά πρώτα. 

 

 

- Αναβάλλεται. 

 

 

Μετά από το πέρας της συνεδρίασης, συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι 

ακόλουθες αποφάσεις: 

 

 

178 / 2001  Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας για μονάδα Χοιροστασίου στο όνομα του 

κ. Χατζηδημητρίου Πέτρου, λόγω συνταξιοδότησης του πατέρα του. 

 

179 / 2001  Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας καταστήματος 

ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ του κ. Βήτου Γεωργίου. 

 

180 / 2001   Ομοίως του ΚΑΦΕ ΜΠΑΡ του κ. Βασιλειώρη Νικολάου. 

 

181 / 2001  Ομοίως του Εργαστηρίου ΜΠΟΥΓΑΤΣΑΣ-ΣΦΟΛΙΑΤΑΣ του κ. Φωτιάδη 

Γεωργίου. 

 

182 / 2001   Ομοίως του ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ του κ. Γιάλιου Στεφάνου. 

 

183 / 2001   Ομοίως του ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ της κας Τζόκα Ελένης. 

 

184 / 2001   Ομοίως του ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ του κ. Γιαζιτζή Ιωάννη. 

 

185 / 2001   Ομοίως άδειας Μ. Ο. στο ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Κίναλη Κων/νου. 

 

186 / 2001   Ομοίως Μ.Ο. του ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ του κ. Μωραίτη Αριστείδη. 

 

187 / 2001    Ομοίως Μ.Ο. του ΟΥΖΕΡΙ του κ. Καπουράνη Λεωνίδα-Κεραμίτση 

Αναστασίου. 

 

188 / 2001   Ομοίως άδειας διενέργειας ψυχαγωγικών τεχνικών παιγνίων του ΚΑΦΕ-

ΜΠΑΡ της κας Πέγκου Ελένης. 

 

189 / 2001   Ομοίως του ΚΑΦΕΝΕΙΟΥ του κ. Ηλιάδη Δημητρίου. 
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190 / 2001   Ομοίως του ΚΑΦΕΤΕΡΙΑΣ του κ. Διαμανίδη Χρυσοβαλάντη. 

 

191 / 2001    Τροποποίηση Δ/κού Συμβουλίου του Κρατικού Βρεφονηπιακού Σταθμού 

Δήμου Σερρών. 

 

192 / 2001    Αντικατάσταση του Δημοτικού Συμβούλου κ. Αγγελίδη Πέτρου από 

Επιτροπές.  

 

193 / 2001    Ανασυγκρότηση της Επιτροπής εξέτασης των ενστάσεων κατά των εκθέσεων 

αυτοψίας αυθαιρέτων κατασκευών και υπολογισμού προστίμων. 

 

194 / 2001   Έγκριση καταβολής οφειλής υπερωριακής απασχόλησης υπαλλήλων βάσει της 

394/1996 απόφασης του Ειρηνοδικείου Σερρών. 

 

195 / 2001    Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή σε δημοτικούς υπαλλήλους των 

τελευταίων δόσεων του επιδόματος των 18.000 δρχ. 

 

196 / 2001    Αποδοχή χρηματοδοτήσεων και απόδοση αυτών σε σχολικές επιτροπές προς 

εξόφληση υποχρεώσεων του από εκτελέσεις έργων. 

 

197 / 2001   Επανασυγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «1η  Σ.Ε. 1ου  Γυμνασίου-1ου 

Λυκείου".  

 

198 / 2001    Ομοίως 14ης  Σ.Ε. 3ου Δημοτικού Σχολείου. 

 

199 / 2001    Ομοίως 48ης Σ.Ε. 4ου Γυμνασίου-4ου  Λυκείου-Εσπερινού. 

 

200 / 2001   Έγκριση απολογισμού έτους 2000 της 4ης  Σ.Ε. 3ου Γυμνασίου. 

 

201 / 2001   Ομοίως 29ης  Σ.Ε. 3ου Νηπιαγωγείου. 

 

202 / 2001  Ομοίως 2ης  Σ.Ε. 13ου Δημοτικού Σχολείου και 17ου Νηπιαγωγείου Σερρών. 

 

203 / 2001    Ομοίως 18ης  Σ.Ε. 8ου Δημοτικού Σχολείου. 

 

204 / 2001    Ομοίως 1ης Σ. Ε. 1ου Γυμνασίου και 1ου Λυκείου. 

 

205 / 2001    Ομοίως 21ης  Σ.Ε. 5ου Νηπιαγωγείου και 12ου Δημοτικού Σχολείου. 

  

206 / 2001   Ομοίως 32ης  Σ.Ε. 7ου και 10ου Νηπιαγωγείου. 

 

207 / 2001   Ομοίως 7ης   Σ.Ε. 20ου Δημοτικού Σχολείου. 

 

208 / 2001  Ομοίως  17ης Σ.Ε. 6ου και 16ου Δημοτικού Σχολείου.  

 

209 / 2001 Ομοίως 31ης  Σ. Ε. 6ου Νηπιαγωγείου.  
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210 / 2001  Ομοίως 6ης  Σ.Ε.  17ου Δημοτικού Σχολείου. 

 

211 / 2001  Ομοίως 15ης Σ.Ε. 4ου Δημοτικού Σχολείου. 

 

212 / 2001  Ομοίως 8ης Σ.Ε.  5ου Λυκείου.  

 

213 / 2001  Ομοίως 12ης Σ.Ε. 1ου και 7ου Δημοτ. Σχολείου και 20ου Νηπιαγωγείου. 

 

214 / 2001  Ομοίως 38ης Σ.Ε.   16ου Νηπιαγωγείου.  

 

215 / 2001  Ομοίως 27ης Σ.Ε. 1ου Νηπιαγωγείου. 

 

216 / 2001  Έγκριση οικονομικής ενίσχυσης  του Συλλόγου Εληνογαλλικής Φιλίας Σέρρες- 

ΦΟΣ. 

 

217 / 2001  Έγκριση μετονομασίας πάρκου "Χιλιόδενδρα" σε πάρκο FOSSES.  

 

Πρ. 

6/1 / 2001  Δεν εκδηλώνεται ενδιαφέρον για την συμμετοχή του Δήμου στο 8ο 

Πανευρωπαϊκό Χρηματοοικονομικό Συνέδριο Περιφερειών και Δήμων. 

   

218 / 2001 Έγκριση συμμετοχής του Δήμου στις εκδηλώσεις της πόλης Βελίκο Τύρνοβο.   

 

219 / 2001   Έγκριση μετάβασης αντιπροσωπείας του Δήμου στην πόλη ΜΑΒΑΥΑ της 

Ιορδανίας. 

 

220 / 2001    Έγκριση συνδιοργάνωσης αθλητικής-πολιτιστικής εκδήλωσης με το Σύλλογο 

Πρωτέας Σερρών. 

 

221 / 2001  Έγκριση κυκλοφοριακών ρυθμίσεων επί των οδών 8ης Μαΐου, 

Αρκαδιουπόλεως, Κομνηνών. 

 

222 / 2001   'Εγκριση καταβολής οφειλής ύψους 21.020.000 δρχ. για την πληρωμή του 

έργου: «Κατασκευή ξενώνα και αθλητικού κέντρου στην Χρυσοπηγή». 

 

223 / 2001   Αποδοχή χρηματοδότησης για την σύνταξη της μελέτης γεφυρών κοιλάδας 

Αγίων Αναργύρων Δ. Σερρών (Τσέλιου, Νικομήδειας). 

 

224 / 2001     Ομοίως της μελέτης Πράξη Εφαρμογής Σχεδίου Πόλης Σερρών. 

 

225 / 2001   Έγκριση μελέτης του έργου: «Εσωτερικοί χρωματισμοί 1ου ΤΕΕ Σερρών». 

 

226 / 2001     Ομοίως μελέτης «Υδρογεωλογική-Γεωφυσική μελέτη Μενοικίου όρους» και 

του πινακίου αμοιβής της. 

 

227 / 2001    Ομοίως μελέτης του έργου: «Ανόρυξη γεώτρησης στον οικισμό 

Χιονοχωρίου». 
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228 / 2001  Ομοίως του έργου: «Κλαδεύσεις δενδροστοιχιών». 

 

229 / 2001   Έγκριση συνέχισης του έργου: «Αποπεράτωση Βαλκανικού Λαογραφικού 

Μουσείου». 

 

230 / 2001    Ομοίως της προμήθειας «Δορυφορικού συστήματος εντοπισμού θέσης GPS. 

 

231 / 2001  Ομοίως του έργου: «Κατασκευή δύο πάρκων Ομονοίας (οδού Δογάνης)». 

 

232 / 2001   Oμοίως συνέχισης προμήθειας υλικών Ανακαίνισης γραφείων Πνευματικού 

Κέντρου Λ.  Παπαπαύλου. 

 

233 / 2001   Έγκριση του 1ου Α.Π. του έργου: «Διάνοιξη δρόμου προς Χωματερή». 

 

234 / 2001    Ομοίως του 1ου Α.Π. του έργου: «Αμμοχαλικοστρώσεις στον δρόμο του 

ΧΥΤΑ». 

  

235 / 2001   Έγκριση επέκτασης του δημοτικού φωτισμού σε περιοχές εκτός σχεδίου 

πόλης. 

 

236 / 2001   Έγκριση μετατόπισης δικτύου ΦΟΠ στην περιοχή 5ου Γυμνασίου. 

 

237 / 2001   Έγκριση   μελέτης  του   έργου:   «Κατασκευή   Η-Μ   εγκαταστάσεων 

αυτοκινητοδρομίου Σερρών (Β' Φάση)». 

 

238 / 2001   Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής του έργου: 

«Αποπεράτωση 11ου και 24ου Νηπιαγωγείου». 

 

239 / 2001 Ομοίως του έργου:«Αποπεράτωση χρωματισμών 11ου και 24ου Νηπιαγωγείου». 

 

240 / 2001    Ομοίως του έργου:«Διαμόρφωση αυλείου χώρου 11ου και 24ου Νηπιαγωγείου». 

 

241 / 2001    Ομοίως του έργου: «Αποπεράτωση κλιμακοστασίου και χώρων υγιεινής 11ου 

και 24ου Νηπιαγωγείου». 

 

242 / 2001    Ομοίως του έργου:«Κατασκευή κλιμακοστασίων 11ου και 24ου Νηπιαγωγείων». 

 

243 / 2001    Ομοίως του έργου:«Επίστρωση δώματος με πλακίδια 11ου και 24ου 

Νηπιαγωγείου». 

 

244 / 2001    Ομοίως του έργου: «Κατασκευή ψευδοροφής 11°" και 24ου Νηπιαγωγείων». 

 

245 / 2001   Έγκριση μελέτης προμήθειας τροχήλατων κάδων απορριμμάτων». 

 

246 / 2001   Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον κ. Πελέκη Ν., πρώην υπάλληλο του 

Δήμου, με βαθμό Β', του κλάδου ΔΕ29 Οδηγών. 

 

33 



 

 

247 / 2001  Ομοίως του κ. Δράκογλου Ανδρέα. 

 

248 / 2001   Έγκριση δαπανών για την εκδήλωση μνήμης του κ. Γεωργίου Καφταντζή. 

 

249 / 2001   Έγκριση καταβολής οφειλής για την πληρωμή του 1ου Λογαριασμού του 

έργου:«Αποπεράτωση κατασκευών τοιχίου Αγ. Ιωάννη». 

 

250 / 2001  Έγκριση  καταβολής  δαπάνης  για  την  τοποθέτηση  μικροφωνικών 

εγκαταστάσεων. 

 

251 / 2001   Έγκριση προμήθειας μηχανολογικού εξοπλισμού συνεργείου οχημάτων του 

Δήμου. 

 

252 / 2001 Ψήφιση πίστωσης για καταβολή μισθωμάτων για την άπορη δημότισσα 

Πενολίδου Παρασκευή. 

 

253 / 2001   Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας του Δημοτ. Συμβούλου κ. 

Νέδου Νικολάου. 

 

254 / 2001  Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας υπαλλήλων. 

 

255 / 2001    Ομοίως του οδηγού κ. Σαρακατσάνη Ιωάννη. 

 

256 / 2001   Ομοίως του οδηγού του κ. Δημάρχου κ. Μπαλτά Σταύρου. 

 

257 / 2001  Έγκριση προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες του Δήμου. 

 

258 / 2001    Ομοίως έτους 2000. 

 

259 / 2001  Έγκριση της αριθμ. 88/2000 απόφασης της Δ.Ε. «Δ.Ε.Π.Κ.Α.» <περί έγκρισης 

προϋπολογισμού Δ.Ε.Π.Κ.Α. Σερρών έτους 2001>. 

 

260 / 2001  Έγκριση της αριθμ. 84/2000   απόφασης της Δ.Ε. «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.» <περί 

πρόσληψης ενός (1) φροντιστή>. 

 

261 / 2001   Ενημέρωση επί των αρ. 1,2 και 3/01 απόφασης της Δ.Ε. «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.». 

 

262 / 2001  Επιστροφή χρημάτων ως αχρεωστήτως εισπραχθέντων από τον κ. Φραντζέσκο 

Δημήτριο. 

 

263 / 2001   Ομοίως στον κ. Γιαζιτζή Ιωάννη. 

 

264 / 2001   Διαγραφή από τους οριστικούς βεβαιωτικούς καταλόγους λόγω 

συνταξιοδότησης μισθωτή. 

 

265 / 2001  Αποδοχή χρηματοδότησης για το πρόγραμμα "ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ". 
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266 / 2001   Έγκριση πολεοδόμησης περιοχής ΚΤΕΛ. 

  

267 / 2001  Έγκριση τροποποίησης πράξης εφαρμογής γειτονιάς Άνω Καμενίκια-Ιμαρέτ. 

 

268 / 2001  Έγκριση πρακτικού επιτροπής εξέτασης ενστάσεων επί της μελέτης 

«Αποτύπωση-Κτηματογράφηση Χιονοχωρίου». 

 

Πρ. 

6/2 / 2001  Εξουσιοδότηση του κ. Δημάρχου για υποβολή νέας πρότασης για την 

τροποποίηση σχεδίου πόλης μεταξύ Ο.Π. 266-269. 

 

Πρ. 

6/3 / 2001    Αναβάλλεται η λήψη απόφασης για την εγκατάσταση ποιμνιοστασίου σε 

έκταση 4.318,47 τ.μ. στην ευρύτερη δημόσια δασική έκταση περιοχής 

Οινούσας. 

 

269 / 2001  Έγκριση μελέτης του έργου: «Ερευνητικές γεωτρήσεις στο Ο.Π. 181». 

 

270 / 2001   Έγκριση προμήθειας λαμπτήρων & ηλεκτρολογικού υλικού πρ/σμού 6.000.000 

δρχ.                  

 

271 / 2001   Έγκριση προμήθειας φωτιστικών σωμάτων, προϋπολογισμού 7.000.000 δρχ. 

 

272 / 2001 Αποδοχή χρηματοδότησης του έργου:«Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού 

Γηπέδου». 

 

273 / 2001  Έγκριση διαφόρων προμηθειών για τις ανάγκες των Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

274 / 2001  Έγκριση συνέχισης του έργου: «Περίφραξη Δημοτικού γηπέδου νότια του 

Αθλητικού Κέντρου Ομόνοιας». 

 

275 / 2001   Ομοίως του έργου: «Κατασκευή τμήματος δρόμου οδού Ορφέως». 

 

276 / 2001  Επανασυγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. «10η  Σ.Ε. Ειδικού Νηπ/γείου - 

Ειδικού Δ. Σχολείου». 

 

277 / 2001    Ομοίως 18ης Σ.Ε. 8ου Δημοτικού Σχολείου. 

 

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                

 
 
 
 
   ΠΕΡΔΙΚΗΣ ΖΗΣΗΣ                                    ΣΥΜΕΩΝΙΔΗΣ  ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ       
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Παπαδόπουλος Χρήστος 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αργυριάδης Νικόλαος 

 

Βαβαλέκας Ιωάννης 

 

Βέρρος Κων/νος 

 

Βλάχος Ηλίας 

 

Βλάχος Ιωάννης 

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Εμμανουηλίδου Καίτη 

 

Ζαπάρα Μαίρη 

 

Καβακλιώτης Αντώνιος 

 

Καϊδατζής  Νικόλαος 

 

Κουρουζίδης Μηνάς 

 

Κωνσταντινίδου Ελένη 

 

Μπάρκας Αθανάσιος 

 

Μισυρλής Σπυρίδων 

 

Μπόγιογλου  Βάσω 

 

Νέδος Νικόλαος 

 

Νυκτοπάτης  Αντώνιος 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίγκας Γεώργιος 

 

Στρατουδάκης Στυλιανός 

 

Σωτηριάδης Δημήτριος 

 

Τερζόπουλος Γεώργιος 

 

Τότσιος Ηλίας 

 


